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27. JULIJ - PRAZNIK, KI OBVEZUJE 

mo vsa možna gospodarska povezovanja, da bomo skupaj lahko ve
čali ekonomičnost, iskali rešitve v produktivnosti in v rentabilnosti, 
da bomo znali povsod ceniti vsak dinar in ga trošiti tako, kot to zah
teva dana gospodarska situacija. Nihče ne bo mimo nas samih reševal 
nastalih problemov, zaradi tega se moramo v polni meri zavedati 
edinstvene resnice, da smo istočasno edini ustvarjalci in potrošniki 
vseh dobrin, da smo sami v veliki meri oblikovalci plačilne bilance, da 
smo vsi skupaj enovita družba in da zato moramo vedeti, kje so meje 
naših zmogljivosti in kdaj moramo odstopiti od želja in programov, 
ki jih finančno ne moremo pokrivati. 

To pa nikakor ne pomeni odstopanja od naše razvojne poti, tem
več resnično temeljito in trezno presojo sedanjega stanja na vseh 
področjih gospodarskega in družbenega življenja, soočenja z resnico 
in spoznanjem, da nas naši lastni sklepi obvezujejo in da je v veliki 
meri od nas odvisno, kako bomo živeli v prihodnje. 

Spomenik BORBE IN DELA mora v pravem pomenu besede po
stati naš simbol, buditi mora v nas tisto veličino, ki jo ponazarja in 
če se bomo zavedali tega, potem je to najiskrenejše voščilo 
27. JULIJU — prazniku naše občine/ 

Družbenopolitične organizacije 
in skupščina občine Domžale 

Tovariške in jasne besede, ki smo jih spregovorili ob letošnji 30. 
obletnici zmage nad fašizmom, niso bile samo besede spominov na 
leta vojne in revolucije, ampak so bile besede, ki nas obvezujejo, da 
nenehno dograjujemo naš samoupravni delegatski sistem in takšno 
materialno osnovo, ki bo omogočala delovnemu človeku in občanu 
spontano odločanje. 

Ta spontanost ni nekaj novega, nekaj, kar bi bilo izven naše za
vesti, kajti to je nepremagljiva upornost iz leta 1941, ko se je začela 
naša vstaja, ko je vzplamtel naš boj, ko se je začela naša revolucija. 

27. JULIJ bo za vedno ostal zapisan v zgodovini naše občine, saj 
je to mejnik, ki so ga postavili tisti, ki so začeli oborožen boj, ki so 
se strnili v prve partizanske enote in začeli v neenakem boju, trplje
nju in mučenju svoj zmagoviti pohod. Štiri leta neprestanih hajk in 
bojev, trideset let svobode in graditve, petindvajset let samoupravlja
nja, so veličastni dosežki tisočev in tisočev borcev, aktivistov, delov
nih ljudi in občanov. Veličino vsega tega smo povedali ob odkritju 
spomenika BORBE IN DELA, s katerim smo dali vedeti vsem, da ne 
pozabljamo na zgodovino, temveč tudi to, da se v celoti zavedamo 
velike odgovornosti za naš nadaljnji razvoj in da smo se pripravljeni 
spoprijeti z vsemi težavami in problemi. 

Ko na predvečer našega občinskega praznika kritično ocenjujemo 
razvoj samoupravljanja in delegatskega sistema, predvsem pa našega 
gospodarskega položaja, se zavedamo bolj kot kdajkoli do sedaj, da 
moramo od besed preiti k dejanjem, da ne smemo in ne moremo 
spreminjati tistega, kar smo sprejeli kot dolžnost za letošnje leto: 
trošiti manj kot ustvarjamo, da bomo lahko krepili razvoj materialne 
baze in spravili v realne okvire potrošnjo ter na stranski tir vse tisto, 
kar je coklja v našem razvoju in hotenju po napredku. 

Hočemo hiti veliki - čeprav smo majhni! Obstoječe nasprotje, ki 
nas sili, da povežemo naše gospodarstvo, da tudi znotraj občine išče-

V Uradnem vestniku objavljamo izid III. javnega nate
čaja samoupravne stanovanjske enote za dodeljevanje 
najemnih stanovanj 

Delovne ljudi in občane obveščamo, da bo v POSEBNI 
številki Občinskega poročevalca, ki bo izšla koncem 
meseca julija objavljen PREDLOG DRUŽBENEGA 
PLANA R A Z V O J A OBČINE D 0 M 2 A L E ZA OB. 
OD 1976 DO 1980. 
Predlog družbenega plana razvoja je sprejel posebni 
odbor za planiranje pri izvršnem svetu skupščine 
občine Domžale, dne 11.7.1975 in ga bodal v 
dvomesečno razpravo in usklajevanje. 

Naslednja številka OBČINSKEGA POROČEVALCA 
bo izšla v začetku septembra 1975. 

Uredništvo 



Pogovor s predsednikoma 
Tudi ob letošnjem praznovanju 27. julija — prazniku kamniške in 

domžalske občine ob dnevu, ko seje leta 1941 začela oborožena vstaja 
proti okupatorju z zborovanjem prvih borcev v Radomljah, je uredništvo 
našega glasila zaprosilo z? razgovor predsednika skupščine občine 
Kamnik Franca Svetelja in predsednika skupščine občine Domžale Jerne
ja Leniča. 

Našim bralcem posredujemo odgovore na vprašanja, ki smo jih zastavili 
obema predsednikoma. 

VPRAŠANJE: 
Preteklo je več kot leto dni, ko 

smo se pogovarjali o tem, kako bo 
delala delegatska skupščina in 
kako bo reševala gospodarska in 
družbena dogajanja v občini. Na
redili smo prve ocene tega dela in 
skušali v njih opozoriti na dobre in 
slabe strani dosedanjega dela. 

Kaj je po vašem mnenju bilo 
uspešno in katerim vprašanjem 
bomo morali v bodoče posvetiti še 
več pozornosti, da bo delegatski 
sistem v resnici odraz prizadevanj 
delovnega človeka in občana? 

ODGOVOR: 
FRANC S V E T E U : 

Večkrat se mi zdi, da smo pri 
ocenjevanju dela delegacij in dele
gatskih skupščin kar malo 
nestrpni. Radi bi, da bi sistem v 
sorazmerno kratkem času že delo
val brez slabosti in pomanjkljivosti. 
Premalo se zavedamo dveh stvari: 
prvič, da smo s sprejetjem delegat
skih načel z ustavo vključili v 
skupščinski sistem veliko večje 
število občanov in delovnih ljudi, 
kot pa jih je sodelovalo v prejšnjem 
predstavniškem sistemu (v naši 
občini je vsak deseti volilec delegat 
v delegaciji za občinsko skupščino 
oziroma za skupščino interesne 
skupnosti) in drugič, da metode in 
način delovanja novega skupščin
skega sistema oblikujemo šele v 
praksi, ker doslej nismo imeli 
izkušenj na tem področju. 

Predsednik skupščine občine 
Kamnik Franc Svetclj 

Ce s teh dveh vidikov ocenju
jemo enoletno delovanje delegat
ske skupščine, potem lahko reče
mo, da je delegatski sistem uspešno 
shodil. Potrebno pa bo seveda še 
veliko dela in prizadevanj, da 
bomo v celoti uresničili delegatske 
odnose v praksi. 

Po mojem mnenju lahko zelo 
pozitivno ocenimo dejstvo, da v 
novem skupščinskem sistemu delu
je v skupščinskem delu veliko večji 
krog občanov kot preje, da se to 
odraža tudi v razpravah delegatov 
na sejah zborov, da je udeležba na 
sejah preko 95 odstotna itd. V tem 
obdobju smo napravili korak 
naprej tudi pri obveščanju v obe 
smeri: iz delegacij v skupščinske 
organe in pri seznanjevanju dele
gatov s problemi in predlogi, ki 
bodo na dnevnih redih sej občin
skih zborov. 

Delegacije so začele svoja stali
šča in pripombe pošiljati že pred 
sejami v pismeni obliki, hkrati pa 
delegati prek skupščinskih obve
stil, ki jih dobi sleherni delegat, 
dobivajo v skrajšani obliki pregled 
vseh važnejših vprašanj, o katerih 
bo tekla razprava v skupščini, 
pregled dela izvršnega sveta in 
drugih organov občinske skup
ščine. Delegatom bo lahko v veliko 
pomoč tudi informativno doku
mentacijski center, ki smo ga že 
ustanovili. 

Osnovno vprašanje, ki mu bomo 
morali v prihodnje nameniti vso 
skrb, je tesnejše povezovanje dele
gacij z delovnimi ljudmi in občani. 
Doseči moramo, da se bo delega
cija, podobno kot delavski svet, 
zlila s kolektivom, oz. krajevno 
skupnostjo, da bo res odražala 
interese tistih, ki so to delegacijo 
izvolili. Te povezanosti smo doslej 
pogrešali. Delavski svet danes ne 
sprejema nobenih pomembnejših 
odločitev, če nima mnenja kolek
tiva. Enake odnose moramo zago
toviti tudi pri delegaciji. 

JERNEJ LENIČ: 
Za nami je prvo leto dela in živ

ljenja delegatske skupščine. Čeprav 
je uresničevanje vsebine delegat
skega sistema dolgoročna in zaple
tena naloga, spremljamo in ocenju
jemo to delo praktično po vsaki 
seji delegatske skupščine. Zave
damo se, da so prve izkušnje za 
razvijanje delegatskega sistema v 
praksi zelo pomembne za nadaljnje 
delo, pa tudi za premagovanje 
pomanjkljivosti začetnega obdobja 
funkcioniranja skupščinskega siste
ma na delegatskem načelu. 

V čem je bilo enoletno obdobje 
delegatskega dela uspešno in kje so 
pomanjkljivosti,je obširno vpraša
nje, na katerega bo na kratko 
odgovarjati težko. 

Prebrodili smo in razjasnili 
razliko med bivšim odbornikom in 
sedanjim delegatom, če že ne pov
sod, pa vsaj v veliki večini. To 
pomeni, da se delagati in delegacije 
vedno bolj zavedajo, da morajo 
pred odločanjem dobiti mnenje 
tistih, ki so jih v delegacijo izvolili. 
Moram povedati, da so na zaseda

njih skupščine vedno redkejši 
primeri, ko delegat govori in raz
pravlja v svojem imenu in izraža 
svoje mnenje. V veliki večini že 
danes delegati prenašajo in izražajo 
mnenje svojih delegacij. 

Naslednja velika sprememba je 
spoznanje, da je moč delegatskega 
sistema v masovnem sodelovanju 
delovnih ljudi in občanov. V 
občinski skupščini imamo skupaj 
108 delegatskih mest (51 zbor 
združenega dela, 32 zbor krajevnih 
skupnosti, 25 družbenopolitični 
zbor), za temi 108 delegati pa je 
864 občanov, ki so bili izvoljeni v 
delegacije in konference delegacij. 
Že to pomeni ogromno razliko od 
prejšnje odborniške skupščine. Če 
pa upoštevamo, da za delegati 
družbenopolitičnega zbora stoji 
ZK, SZDL, ZSMS, ZZB NOV, 
sindikat s svojimi člani, in da se v 
skupščinski sistem vključujejo tudi 
samoupravne interesne skupnosti, 
se nam šele v celoti odpre širina 
delegatskega sistema, ki je z mno
gimi vezmi neposredno povezan z 
življenjem in ljudmi, ki ga na raz
ličnih področjih živijo. 

Vedno bolj se delegacije 
zavedajo odgovornosti do volilcev. 
Eden od dokazov zato je udeležba 
na sejah zborov, ki je v povprečju 
okoli 90 %. Prav tako je vedno več 
delegacij, ki o svojem delu vodijo 
zapisnike in še pred zasedanji ob
veščajo izvršni svet ali sekretariat 
skupščine. Že z dosedanjim delom 
delegatske skupščine je dokazano, 
da ni potrebno razmišljati o tem ali 
je ali ni delegatski sistem sposoben 
opravljati vlogo najvišjega samo
upravnega organa in organa oblasti 
" občini. Delegati so potrdili še 
drugo spoznanje, da je delegatska 
skupščina visoko organizirana 
skupnost ustvarjalnih, aktivnih in 
prizadevnih delavcev - delegatov 
in ne prenaša nobenih poskusov 
omalovaževanja, poenostavljanja in 
ribarjenja v kalnem. 

To so veliki vsebinski premiki 
resnično preveč na kratko poveda
ni. 

Imamo pa pred seboj še veliko 
nalog, ki bodo delo delegatske 
skupščine in delegatov še vsebin
sko izboljšale, izpopolnjevale, 
racionalizirale in ga napravile še 
bolj učinkovitega, sem sodi utrje
vanje in poglabljanje povezovanja 
delegatov in delegacij s svojimi 
volilci ali s svojo bazo. To so vezi 
delegacij z delavskimi sveti, izvršni
mi odbori, sveti krajevnih skup
nosti, z organizacijo ŽK, sindikata, 
SZDL in ostalimi družbenopo
litičnimi organizacijami in društvi 
pa tudi z zbori delovnih ljudi v 
TOZD in zbori občanov v KS. 
Zato nam ne sme biti žal časa, 
potrebna pa je tudi racionalizacija 
in dobra organizacija, s čimer 
odpada nepripravljeno sestankar-
stvo. 

Veliko stalnega proučevanja in 
racionalizacije zahteva obveščanje 
delegacij. Vsi se učimo napisati 
informacijo, ki mora biti kratka, 
jasna, razumljiva in objektivna. Tu 
bo moral doprinesti svoje Občinski 
poročevalec, ki naj z delom in pro
grami delegatske skupščine sezna
nja najširši krog. 

Neprestano moramo tudi v 
bodoče iskati najprimernejše re
šitve za učinkovito delo konfe
rence delegacij, za uspešno delo 

delegatov v tistih primerih, ko več 
TOZD daje enega delegata. 

Odgovorna naloga je utrjevanje 
pristojnosti in samostojnosti dela 
posameznih zborov občinske skup
ščine. Skupna zasedanja vseh 
zborov bodo le redki primeri. Po
sebej bomo morali utrjevati vezi 
delegatov družbenopolitičnega 
zbora z njihovo bazo — družbeno
političnimi organizacijami. 

Seveda so slabosti tudi preob
širni dnevni redi sej občinske 
skupščine, pa menjavanje delega
tov na zasedanjih, da se ne bo dele
gat počutil odbornika. Prav gotovo 
ne sme biti naša zadnja skrb stalno 
izobraževanje delegatov in vseh, ki 
želimo, da bomo bolje delali. 

Poleg tega imamo pred seboj še 
veliko dela, da bomo utrdili tista 
pota delegatskega sistema, da bodo 
dnevni redi zasedanj odraz zahtev 
in predlogov delovnih ljudi in da se 
bomo čimbolj približali ustavni 
pravici delovnega človeka, da odlo
ča v samoupravnem družbenem 
razvoju. 

1'redscdnik skupščine občine 
Domžale Jernej Lenič 

j 
Ob tej priliki je potrebno pove

dati, da opravlja veliko preizkušnjo 
tudi izvršni svet, ki ima za seboj 
obširno in odgovorno delo in bo
gate izkušnje za naprej. Prav tako 
gredo in iščejo nova, odgovornejša 
pota občinski upravni organi in 
strokovne službe, ki so soodgovor
ne za kvalitetno in racionalno delo 
delegatske skupščine. Prepričan 
sem, da pa ni potrebno posebej 
omenjati odgovornega in težkega 
izpita pa tudi bogatih izkušenj, ki 
so si jih pridobile družbeno
politične organizacije, kar jim bo v 
pomoč za utrjevanje delegatskega 
sistema. 

VPRAŠANJI:: 
Mnoga gospodarska vprašanja 

terjajo vedno večje sodelovanje 
med Kamnikom in Domžalami. 
Sodelovanje na najrazličnejših 
področjih je do sedaj že dalo dolo
čeno pozitivne rezultate. Zanima 
nas, kako gledate na povezovanje 
gospodarstva v prihodnje in če 
smatrate, da bi to povezovanje 
lahko vplivalo na odstranjevanje 
težav, ki se porajajo pri razvoju 
gospodarstva v sedanjem obdobju? 

ODGOVOR: 
FRANC SVETELJ : 

Čeprav smo pri medsebojnem 
povezovanju in skupnem reševanju 
nekaterih problemov in vprašanj na 
gospodarskem in ostalih področjih 
dosegli napredek, vendar še ne 
moremo biti zadovoljni. Uspešno 

(Nadaljevanje na 3. strani) 



(Nadaljevanje z 2. strani) VPRAŠANJI-:: 

je naše sodelovanje pri urejanju 
nekaterih problemov varstva 
okolja, zlasti skupna gradnja zbiral
nika odpadnih voda in čistilnih 
naprav, ki bo omogočila, da bo 
Kamniška Bistrica spet dostojna 
svojega imena. Skupno rešujemo 
problem transporta blaga naših de
lovnih organizacij po železnici, ki 
smo jo uspeli obdržati. Današnji 
položaj v prometu, energetska kri
za, problemi na področju cestnega 
prometa itd. samo potrjujejo pra
vilnost naše skupne odločitve. 

Zelo uspešno je naše sodelo
vanje na področju kulture. Skupni 
simfonični orkester, medsebojno 
sodelovanje pevskih zborov, po
moč pedagoških delavcev, muzej
sko sodelovanje itd. so lahko za 
zgled ostalim področjem. 

Mislim, da imamo na področju 
gospodarstva velike možnosti za 
medsebojno povezovanje in sodelo
vanje. Skupno reševanje problemov 
surovin (npr. • rudnik, kaolina — 
papirna industrija ipd.), dogovori o 
delitvi dela, skupno nastopanje na 
zunanjem trgu in podobno, morajo 
najti več mesta v odločitvah o 
bodoči usmeritvi naših temeljnih 
organizacij združenega dela. Da ne 
govorimo o kmetijstvu, ki ga mora
mo na našem območju enovito 
razvijati in mu dati večji pomen. 

Snovanje srednjeročnih načrtov 
družbenoekonomskega razvoja za 
prihodnjih pet let je izredna prilož
nost, da se o takem medsebojnem 
povezovanju na področju gospo
darstva in družbenih dejavnosti 
temeljiteje pogovorimo. V tej zvezi 
se moramo skupno močneje zavze
ti za oblikovanje vloge in mesta 
domžalsko—kamniškega območja v 
razvojnih programih ljubljanske 
regije in SR Slovenije. Prepričan 
sem, da bomo z dobro voljo in 
prizadevanji dosegli še večje uspe
he kot doslej. 

JERNEJ LENIČ: 
Želel bi povedati, da smo pov

sod, kjerkoli smo našli s kamniški
mi občani sodelovanje, dosegli lepe 
uspehe in smo skupaj prebrodili 
najrazličenjše težave. 

Težave v našem gospodarstvu, o 
katerih prav zdaj razpravljamo in 
intenzivno iščemo izhoda, nujno 
terjajo povezovanje in sodelovanje 
slovenskega gospodarstva. Če pa že 
govorimo o povezovanju v sloven
skem merilu, je še kako potrebno 
govoriti o sodelovanju dveh sosed
njih občin. Težave in problemi so 
ljudi vedno pripravili k resnemu 
delu in iskanju najboljših možnih 
rešitev, težave ljudi tudi združuje
jo, ne glede na kakršnekoli razlike 
jn meje in vedno smo našli skupni 
jezik in rešitve. 

Prepričan sem, da bomo tudi 
sedanje nevšečnosti našega gospo
darstva tem lažje prebrodili, čim
bolj se bomo povezali in se enotno 
pognali v boj za vsestransko varče
vanje, večjo produktivnost in lik
vidnost. Na tej skupni fronti 
morata v sokorak tudi naši dve 
sosednji občini. 

Kakšne so vate želje oh letoš
njem praznovanju praznika obeh 
občin 27. julija? 

ODGOVOR: 
FRANC SVETELJ : 

Ko ob 30—letnici osvoboditve 
pregledujemo rezultate graditve 
naše samoupravne socialistične 
družbe, smo na dosežene uspehe 
lahko ponosni. Dosegli smo ogro
men napredek, tako v materialnem 
pogledu, kot glede spreminjanja in 
oblikovanja naših družbenih od
nosov. Doseženi uspehi naj nam 
bodo spodbuda, da bomo v prihod
nje še hitreje in odločneje reševali 
probleme in težave, ki spremljajo 
naš razvoj. Zlasti pa, da bomo dos
ledno uresničili vse, kar se bomo 
demokratično samoupravno dogo
vorili. 

Ob našem skupnem občinskem 

prazniku v imenu kamniške občin
ske skupščine čestitam delovnim 
ljudem in občanom domžalske in 
kamniške občine z željo, da bi naši 
skupni napori v jubilejnem letu 
naše svobode rodili čimbolj bogate 
sadove! 

JERNEJ LENIČ: 

Veliko jih je in velike so. Težko 
bi vse povedal. Izrabljam to prili
ko, da vsem našim občanom ob 
prazniku iskreno čestitam in se jim 
zahvalim za njihovo delo. Ob tem 
želim, da bi vložili ves svoj trud, 
znanje in sposobnosti v delo, ki 
nam je odmerjeno na delovnih 
mestih, da bi si skupno prizadevali 
uresničevati načela nove ustave, ki 
je velika zmaga delovnih ljudi in 
naše revolucije in si bomo ob skrbi 
za mir in svobodo utrjevali resnič
ne socialistične, humane in samo
upravne medsebojne odnose. 

Sutjeska 75 
29. junija 1975 se je začela 

zvezna mladinska akcija Sutjeska 
75 in sicer so mladi iz cele Jugosla
vije odšli na pot po poteh Vrhov
nega štaba. Pohod je bil posvečen 
legendarni bitki na Sutjeski in 
30—letnici osvoboditve. Pega po
hoda sva se udeležili tudi dve 
mladinki iz OK ZSMS Domžale. 

Pohod se je pričel v nedeljo 
zjutraj, ko smo se z avtobusom 
odpeljali iz Ljubljane proti Črni 
gori. Na pohod je odšlo 27 mladih 
iz različnih krajev Slovenije, ki 
smo sestavljali pohodno brigado 
ZSMS. Vožnja z avtobusom se je 
končala v ponedeljek dopoldne v 
majhnem mestecu Žabljaku pod 
Durmitorjem, ko smo na pol mrtvi 
po zelo naporni vo/.nji zlezli :L 
avtobusa in se zaman ozirali po 
predstavnikih ZSM Črne gore, ki 
naj nas bi pričakali in nas sprejeli. 
Ker jih ni bilo, niti nas niso iskali, 

smo jih mi. Energični pomočnik 
komandanta Dušan je poiskal 
domačine, ki so nas sicer pričako
vali, vendar ne tako zgodaj. Doma
čini so nam skušali organizirati 
zajtrk v kasarni, ker pa iz tega ni 
bilo nič, smo šli v hotel. Pa bi bilo 
bolje, da ne bi šli. Zajtrkovali sko
raj nismo, pač pa smo si šli ogledat 
prostore, kjer bomo spali. Prostori 
so bila tla v šoli, kjer so vojaki 
nametali žimnice, vsak je dobil še 
odejo in spalnice so bile pripravlje
ne. Deklet je bilo ravno za eno 
sobo, fantov pa precej več. Po 
suhem kosilu smo popoldne pole-
žavali na vročem črnogorskem 
soncu, proti večeru je bil zbor s 
precejšnjo zamudo. Nekaterih še ni 
bilo, prisotni pa smo odšli v kino, 
kjer nam je udeležene bitke na Sut
jeski še enkrat objasnil in na 
zemljevidu pokazal našo pot ter 
obenem tudi opisal bitko na 
Sutjeski. Predavanje je bilo zelo v 
redu, zvedeli smo mnogo zanimive
ga, sledila je večerja v kasarni, po 
večerji taborni ogenj, ob koncu pa 
smo si ogledali še film Bitka na 
Sutjeski. Tedaj smo bili zbrani že 
vsi udeleženci, bilo nas je okoli 

150 in vsi nestrpni smo pričakovali 
začetek pohoda. 

Po zajtrku, vreme je bilo bolj 
slabo, se je akcija začela. Kilome
ter za kilometrom, počitek za 
počitkom, pa grmenje, dež,bliska-
nje in toča in kolona se je po ne
naseljenih gričih, skalnatem terenu 
in včasih tudi travnikih pomikala 
proti Trsi, majhni vasi med gorami. 
Utrujeni, premočeni smo kar po
legli po ležiščih, nekateri so kar 
takoj zaspali, drugi pa smo si ogle
dali film DR Mladen, o velikem 
revolucionarju in njegovi žalostni 
usodi. Naslednje jutro, obleke se se 
niso čisto posušile, tudi šotorska 
krila so bila še mokra, smo se neka
teri peš, drugi pa s kombijem 
odpeljali proti Mratinju, majhnem 
mestecu blizu meje med Bosno in 
Hcicegovino in Črno goro. Vreme 
nam še vedno ni bilo naklonjeno, 
včasih je deževalo, bilo pa je tudi 
precej mrzlo. 

V Mratinjah je v tem času 
precej Slovencev, ki v sklopu svojih 
podjetij v neposredni bližini gradi
jo veliko hidroelektrarno. Zato 
smo spali v delavskih barakah, ki 
pa so zelo lepo urejene. Vreme se 
je izboljšalo in spočiti smo se 
odpravili k cilju Tjentištu. Preko 
Vučeva, kjer smo morali premagati 
zelo težak vzpon smo prišli do 
Tjentišta, prizorišča velike in hrab
re borbe vseh jugoslovanskih na
rodnosti. Pot je bila težka in na
porna, vendar jo je kljub temu 
spremljala pesem. Najtežje je bilo 
ob koncu, ko smo se 1500 m sko
raj navpično spuščali v dolino reke 
Sutjeske. Skoraj vsi smo zdravi 
dosegli cilj, kjer so nam vojaki že 
postavili šotore in v njih ležišča. Po 
večerji smo zaradi velike utruje
nosti šli spat, naslednje jutro pa 
smo si ogledali okolico Sutjeske, ki 
bo za večno zapisana v zgodovini 
naših narodov in spomenik vsem 
padlim, bilo jih je blizu 35.000. 
Fantje so igrali nogomet, premagali 
so Makedonce, dekleta pa smo si 
ogledala mladinski dom in rekre
acijsko središče, ki je zelo lepo 
urejeno. V bližini je tudi brigadir
sko naselje, v katerem je bila tudi 
brigada i / Ljubljane. Brigadirji 
pomagajo pri urejanju in vzdrževa
nju narodnega parka v okolici. 

Po razdelitvi diplom in slovesu 
z glavnim štabom, smo se vsi briga
dirji pohodniki napotili h 
grobnici, kjer smo še enkrat slišali 
podrobnosti o bitki na Sutjeski in 
žrtvah, ki so padle tedaj. Sledilo je 
skupno slikanje ob veličastnem spo
meniku, ki s svojima krakoma sim
bolizira obroč, ki so ga Nemci 
stisnili okoli borcev, po slikanju pa 
slovo. Najprej so šli Vojvodinci, 
takoj za njimi pa mi. Slovo je bilo 
težko, čeprav smo bih skupaj le en 
teden. 

Zdaj pa še nekaj o naši briga
d i 

Kot smo že povedali nas je 
bilo 27. Čeprav nas je bilo naj
manj, se lahko pohvalimo, da smo 
bili najbolj disciplinirani in da smo 
v vseh pogledih najbolj držali sku
paj. Komandant Brane je pomirja
joče vplival na celo brigado, še po
sebej pa na viliravega pomočniku 
Dušana, za katerega bi bilo treba 
povedati, da je bil poleg „črnogor-
skega kanarčka" najbolj popularna 
osebnost na pohodu. Komisar naše 
brigade je prevečkrat mislil na 
bratstvo in enotnost jugoslovan
skih narodov, najbolj veseli so bili 
Gorenjci, najbolj športna Slavica, 
najbolj vzdržljiva Ančka, najbolj 
tovariški Stevo. najboj popularen 
pa turist iz Lendave, ki je na 
pohod prišel brez kakršne koli 
opreme. 

Pohod je uspel, vsi pohodniki 
smo se domov vrnili živi in zdravi, 
z lepimi spomini in željami, da se 
še kdaj vidimo. 

Vera Grošelj 
J usti Smrdelj 

RAZPIS 
V redno delovno razmerje 
za nedoločen čas takoj 
sprejmemo 

Č I S T I L K O 

za vrtec dr. Igor — VIR. 
Posebni pogoj, ki se zahte
va za to delovno mesto je 
starost najmanj 18 let. 
Prošnje oddajate osebno na 
upravi zavoda v vrtcu v 
Domžalah na Savski c.3/1. 
nad. do 3. avgusta. 

MARTINA SKOFIC 

OPTIK 
obvešča vse občane, daje 

odprla novo trgovino v 
Kamniku, Slandrova ulica 
14 (za Komunalno banko), 
kjer vam nudi: 

okvirje, stekla — 
photograv, popravlja vse 
vrste očal, izdeluje očala na 
recept, popravlja daljnoglede 
in barometre. 

Cenjenim strankam se 
priporoča! 



Sklepi in program dela organizacije 
ZZBNOV Domžale 

Predstavniki krajevnih organizacij ZZBNOV naše občine so na skupnem 
sestanku pregledali dosedanje delo in sprejeli program za delo v prihod

njem obdobju 

Upravni odbor ZZB NOV Domžale je na razširjeni seji razpravljal do
sedanjem delu in sprejel nekatere sklepe, iz katerih izhajajo ne samo pravi
ce, ampak tudi dolžnosti ter naloge vseh organizacij na območju občine. 
Na tej razširjeni sejiso bili sprejeti naslednji sklepi: 

1. Poživiti je potrebno delo vodstev KO ZZB NOV in to v tem smislu, 
da bodo tesneje in tekoče sodelovali s predsedstvom in posameznimi 
komisijami pri reševanju vseh odprtih borčevskih vprašanj. 

2. Zaradi večje politične angažiranosti vseh članov ZB je nujno potreb
na tesnejša povezava, predvsem s krajevnimi konferencami SZDL in 
preko njih najti svoje mesto v vseh ostalih družbenopolitičnih organi
zacijah in krajevnihskupnostih. 

3. KO ZZB NOV morajo svoje delo usmerjati v to, da bo letošnje pro
slavljanje 30-letnice zmage nad fašizmom čimbolj svečano. Zaradi 
tega se morajo aktivno vključevati v priprave vseh proslav na ob
močju občine in ostalih proslav, ki bodo organizirane v republiškem 
merilu. 

4. Prvenstvene naloge posameznih komisij so v tem, da bodo tekoče 
reševale vse probleme, za reševanje katerih so pristojne. Zaradi hitrej
šega in boljšega dela samih komisij pa morajo vodstva KO ZZB NOV 
posredovati take podatke, kibodo resnični, ker bo s tem delo komisij 
lažje in doslednejše^ čimer bodo odpadli očitki o nepravilnosti dela. 

5. Naloga predsedstva in vodstev KO ZZB NOV je, da poživi delo odbo
rov za SLO, da se aktivno vključuje v prizadevanja ostalih organizacij 
tudi pri vprašanju vprašanj družbene samozaščite. 

6. Glede na to, da je v zadnjem obdobju prišlo do dopolnitve in spre
menjene zakonodaje, ki se nanaša na borce in invalide, morajo člani 
predsedstva, predvsem pa vodstva KO ZZB NOV dobro poznati to 
zakonodajovda bodo lahko pravilno tolmačili posamezna vprašanja, ki 

so življenjskega pomena za posamezne člane tako borčevske, kot invalid
ske organizacije. 

7. Že dalj časa ugotavljamo, da imamo na terenu še posameznike, k i so 
veliko žrtvovali in storili za današnjo stvarnost, pa še vedno nimajo 
rešenih vseh zadev, ki jih je za ostale družba že rešila. Pri tem gre v 
prvi vrsti za tiste ljudi, ki zaradi svoje skromnosti niso uveljavili 
pripadajočih jim pravic. Naloga KO ZZB NOV pri tem je, da vsaka 
taka vprašanja rešujejo na osnovi resničnega stanja in dejstev, ker 
bodo s tem odpadla vsa nesoglasja, ki so se pri reševanju teh zadev do 
sedaj pojavljala. Predvsem pa je to potrebno zaradi tega, ker se 
odpira precej problemov pri priznavanju dvojne dobe za časa NOV. 
Ker je bilo dosedanje delo komisije težavno zaradi tega, ker podatki 
niso bili vedno točni, morajo vsi tisti, ki nastopajo kot priče, posre
dovati resnične podatke, kajti v nasprotnem primeru bo še vedno 
lahko prihajalo do nesoglasij in celo do krivičnega priznavanja dobe v 
dvojnem štetju. 

8. Glede na to, da je število članov ZB veliko, prostih mest za okreva
nje pa zelo malo zaradi pomanjkanja finančnih sredstev, je potrebno 
veliko resnosti s strani KO ZZB NOV pri predlaganju članov za 

okrevanje. Če bodo vodstva KO ZZB NOV na podlagi seznamov svojih 
članov predlagalaTiajbolj upravičene in iz celotnega območja svoje 
organizacije, potem ne bo prihajalo do očitkov, da koristijo okre
vanje večkrat ene in iste osebe. 

9. Ker je ena od poglavitnih nalog organizacij ZB obujanje tradicij 
NOB, je treba na terenu poiskati vse tiste člane organizacije, ki bi 
lahko svoje bogate izkušnje posredovali mladini. Zaradi tega, da bi 

delo lahko potekalo usklajeno in da bi mladini osvetlili naš boj in revolu
cijo z vseh vidikov, je potrebno, da celotno delo usmerja za to ob
stoječa komisija, ker bo letako v celoti lahko izpolnjena ta po
membna naloga organizacije. Letos ob 30-letnici osvoboditve pa je 
potrebno temu vprašanju posvetiti še prav posebno pozornost. 

10. Na območju naše občine živi veliko število nekdanjih internirank 
in ker vletošnjem letu praznujemo mednarodno leto žensk, naj bi več 
pozornosti posvetili tudi temu, da bi dobile priznanja ali odlikovanja 
najzaslužnejše aktivistke in borke. Zaradi tega morajo vodstva KO 
ZZB NOV s predlogi pomagati komisiji, da bo lahko na podlagi 
kriterijev izbrala vse tiste, ki jim ta priznanja pripadajo. Tovariška 

srečanja bivših internirank in zapornic bi naj pokazala, da organizacije 
niso pozabile nanje in da cenijo njihovo restano trpljenje v času vojne 
in revolucije. 

11. Predsedstvo in komisija za skrb za borce in invalide si bo skupaj s KO 
ZZB NOV prizadevala za nadaljnje reševanje stanovanjskih vprašanj, 
vendar pa bo pri tem poskrbela za to, da ne bo prihajalo do nesogla

sij, pri dodeljevanju in koriščenju stanovanj, s katerimi razpolaga organi
zacija. Pri tem se moramo zavedati tega, da družba pomaga in zato 
moramo naše osebne želje podrejati tudi materialnim zmogljivostim 
družbe. 
Komisija si bo tudi v prihodnje prizadevala za materialna sredstva, 
ki bi jih koristili upravičenci za adaptacijo svojih stanovanjskih pro
storov. 

12. Predsedstvo in komisija za civilne pogrebe si bosta prizadevala skupaj 
z ostalimi družbenopolitičnimi organizacijami, da bo to vprašanje 

urejano z odlokom. 
Naloga KO ZZB NOV sedaj pa je, da poskrbi za čim dostojnejšežalne 
svečanosti ob pogrebih, kar je v veliki meri odvisno, predvsem od 
organizacije in udeležbe na teh žalnih svečanostih. 

13. Glede na to, dabodo sprejeti novi kriteriji za podeljevanje priznanj, 
bo komisija preučila te kriterije, jih posredovala vsemvodstvom KO 
ZZB NOV in poskrbela,du bodov letošnjem letu dobili odlikovanja in 
priznanja vsi tisti,ki jih v preteklih letih niso dobili, čeprav so bili do 
le-teh upravičeni. 

14. Da bi člani družbenopolitičnega zbora pri skupščini občine lahko 
aktivneje nastopali v delegatski skupščini, je nujno potrebno.da se 
pred vsako sejo sestanejo in če je potrebno, skupaj z ostalimi delegati 
razpravljajo o vprašanjih, ki so na dnevnem redu zasedanja skupšči
ne. Delo delegatov družbenopolitičnega zbora pa bo lahko plodno le 
tedaj, če bodo v celoti seznanjeni tudi z vprašanji, ki zadevajo delo in 
življenje borčevskih organizacij na celotnem območju občine. 

15. PredsedstvoObčinskega odbora ZZB NOV bo spremljalo delorepubli-
ških in zveznih organov, posebno pa še združenja ZR NOV in 

usmerjalo delo posameznih komisij tako, da bo lahko tekloob spreje
tih smernicah in programih. Poleg tega bo poskrbelo da bodo KO ZZB 
NOV vedno obveščene o vseh Vprašanjih, ki zadevajo delovanje 
borčevske in invalidske organizacije kot celote. 

Predsedstvo 
Občinskega odbora ZZB NOV 

Domžale 

Predsednik skupščine občine Jernej Lenič je najboljšim dijakom v 
občini čestital in osebno izročil knjižne nagrade 

VAŠI PRIHRANKI BODO NAJBOLJE NALOŽENI V LJUBUANSKI BANKI — PODRUŽNICI 
DOMŽALE! 



Z JUNIJSKE SEJE D E L E G A T S K E OBČINSKE SKUPŠČINE 

Zapisnik 
Vsi zbori delegatske občinske 

skupščine so se pred poletnimi 
počitnicami sestali na svoji zadnji 
delovni seji, in sicer najprej na 
skupni seji, na kateri so med dru
gim obravnavali predloge -komisije 
za odlikovanja ter komisije zvolitve 
in imenovanja. 

Kot vsako leto pred proslavo 
občinskega praznika je namreč 
komisija za odlikovanja zbrala 
predloge za podelitev občinskih 
priznanj. Izmed njih je na podlagi 
ustreznih meril pripravil predlog za-
občinsko skupščino, ki gaje tudi v 
celoti potrdila. Tako bodo prizna
nje občine prejeli letos naslednji 
občani in delovni ljudje: 

Najvišje občinsko priznanje 
RED ZA ZASLUGE bodo prejeli: 
ALEŠ Leopold 
BEVK Ivanka 
HABE Stane 
LENCEK Boris 
SVETINA Tone 

GRČAR Janez 
GROŠELJ Vinko 
JERAJ Franc 
KOLENC Mihaela 

KNEP Jože 
LIMONI Viljem 
MAVSAR Franc 
OGOREVEC Ana 
PECELJ Vinko 
PETEK Slavko 
REDENŠEK Ivan 
RIHTAR Sandi 
ŠUŠTAR Janko 
TESTEN Stane 
TOMŠIČ Nada 
VIDMAR Marjan 

VODNIK Nace 
ZULE Pavlin 

ZUPAN Franc 

PLAKETO Z ZNAKOM 
BODO PREJELI. 

BURJA Pepca 
BERNJAK Štefan 
BURJA Julka 

V središču Domžal lahko vidimo ..nebotičnik", ki ga je zgradilo Gradbe
no industrijsko podjetje OBNOVA in v katerem bo 60 stanovanj 

MEDALJO ZA ZASLUGE 
bodo prejeli: 

BUKOVEC Anton 
CERAR Franc 
CERAR Ignac 
ČESNIKJOŽE 
DEDIČ Mile 
GIOVANELLI Lovro 

BRAUHAR Antonija 
CERAR Minka 
CUKJATI Valentin 
DIMC Jože 
ERJAVEC Marija 
GALE Anica 
GREGOR1Č Davorin 
GOVEKAR Verona 
G RUM Konrad 

GUBANC Peter 
JANEZI C Cilka 

JERMAN Jože 
KERČ Olga 

KOTNIK Jože 
KOSEC Terezija 

KUŠAR Jože 
LENARČIČ Marjan 
MJADIČ Ferdinand 
MERČUN Jože 

MRČUN Ciril 
NAHTIGAL Andrei 

NOLIMAL Pepca 
PA JER Anton 
PAVOŠEV1Ć Ivo 

PAJER Ivanka 
PAŠ Ingo 
PER Jože 
PERNE Slava 
PODLIPNIK Anton 
PODBORŠEK Alojz 
PODMILJŠAK Pavla 
PRAPROTNIK Gustika 
RASPET Jože 
RIHTAR Gizela 

SLOVNIK Anton 
SLATNAR Marjan 
ŠKOFIC Jože 
TEKAVEC Franc 

TESTEN Ana 
TOMAŽIČ Vida 

VODLAN Slavko 
VREBER Marija 

ZORMAN Franc 

Na predlog komisije za volitve 
in imenovanja so delegati vseh 
zborov na skupni seji soglasno 
izglasovali naslednji sklep: 

— da skupščina soglaša 
razrešitvijo Mirni FERFOLJA 
dolžnosti občinske javne pravo-
branilke; 

- da se inž. Anton KNAVS 
na lastno željo razreši dolžnosti 
vodje strokovne službe SIS in skla
dov pri skupnosti otroškega 
varstva; 

— da se za vodjo omenjene 
strokovne službe imenuje Majda 
BREZNIK; 

- da se inž. Anton KNAVS 
imenuje za gradbenega inšpektorja 
SOb Domžale; 

- da se Darko GOGNJAVEC 
imenuje za tajnika komisije za ugo> 
tavljanje izvora premoženja; 

— da se potrdi dodatna kandi
datura liste za sodnika sodišča zdru 
lenega dela ljubljanske regije; 

- da se Alojz KOMOČAR 
imenuje za komandirjalbstajemilice 
Domžale; 

— da se v komisijo za 
spremljanje in uresničevanje 
financiranja krajevnih skupnosti po 
samoupravnem sporazumu iz leta 
1974 imenujejo: Za predsednika: 
Jakob ZANOSKAR, za člane: Miro 
AVBELJ. Srečko GOROPEČNIK, 
Jože PRIMOŽIČ, Zdravko ŠINK, 
Jelka MARKOVŠEK, Franc 
LEBAR; za strokovnega sodelavca 
Bogdan REMIC; 

— da se v komisijo za pripravo 
samoupravnega sporazuma in za 
spremljanje ter uresničevanje 
razdelitve sredstev po samo
upravnem sporazumu z obrtniki 
imenujejo: 

za predsednika: Jakob 
ZANOŠKAR, 

za člane: Anton CERAR, 
Janez KODERMAN, Franc 
MUŠIČ, Ludvik RODE, Marjan 
TROBEC, Marjan MAV, 

strokovni sodelavec: Bogdan 
REMIC. 

Na ločenih sejah so nato de
legati posameznih zborov med 
drugim obravnavali še poročilo o 
delu skupne komisije podpisnic 
samoupravnega sporazuma o štipen
diranju učencev in študentov ob
čine Domžale. Problematika, ki jo 

•je obravnavalo poročilo je nakaza
la, i da bodo v prihodnje • na tem 
področju posebno aktualne na
slednje naloge: 

— poskrbeti bo treba, da bodo 
vse OZD in druge delovne skup
nosti, ki še niso pristopile k samo
upravnemu sporazumu, to takoj 
storile; 

— zaostriti bo treba odgovor
nost vseh podpisnikov tudi v tem 
smislu, da bodo člani delovnih 
skupnosti v celoti seznanjeni z do
ločili in možnostmi Ji i jih daje 
samoupravni sporazum o štipendi
ranju učencev in študentov; 

— poskrbeti bo tudi za« 
usklajenost aktov OZD o štipendi
ranju; 

— poskrbeti bo za uresničitev 
sindikalne liste SRS, in to pred
vsem glede tistega dela, ki govori o 
namenskem znesku za izobraže
vanje, ki znaša najmanj 1,5 "/> od 
bruto osebnih dohodkov. Od tega 
bi OZD porabile 1 % za izobraževa
nje svojih delavcev in za štipendira-
nje. 

S tem bi izvršni odbor skupne 
komisije podpisnic lahko del 
štipendistov odstopil OZD za nji

hove potrebe. Sprostila bi se tudi 
sredstva za nove štipendije pri 10 
skupne komisije za prosilce v letu 
1975, ki jih v nasprotnem primeru 
ne bo mogoče štipendirati; 

— majhno število štipendistov 
pri OZD kaže na nenačrtno 
kadrovsko politiko, zato morajo 
OZD nujno pristopiti k izdelavi 
srednjeročnih kakor tudi dolgoroč
nih programov zaposlovanja ter 
potreb po kadrih; 

— občinska skupščina apelira 
na OZD in samoupravne interesne 
skupnosti, posebno rudi na 
Izobraževalno skupnost in Skup
nost otroškega varstva, da prično s 
štipendiranjem v skladu s svojimi 
kadrovskimi potrebami; 

— skupščina zadolžuje 
občinsko kadrovsko službo, 

da skrbno spremlja navedeno proble
matiko. V zvezi s tem naj organizi
ra tudi ustrezne posvete s predstav
niki kadrovskih služb OZD, s pred
stavniki komisije podpisnic ter 
predstavniki kadrovskih komisij pri 
občinskih družbenopolitičnih 
organizacijah; 

— delovna skupnost zdrav
stvenega doma bo morala prav 
tako s solidarnostnim štipendira
njem načrtno skrbeti za zdravstve
ni kader; 

— tudi učenci v gospodarstvu 
so iskan kader, ki mora biti sestavni 
del kadrovske in štipendijske po
litike. 

Povezane s problematiko 
štipendiranja so bile naslednje 
točke dnevnega reda to je poročilo 
o delu ter problematiki kadrovske 
službe SOb Domžale, nadalje 
osnutek sprememb in dopolnitev 
družbenega dogovora a načelih za 
izvajanje kadrovske politike v 



skupščina je namreč prepričana, 
da se bodo z uresničitvijo zgoraj 
navedenih stališč in priporočil v 
naslednjih obračunskih obdobjih 
pokazali pozitivni rezultati, ki bodo 
tem večji, čim večja bodo prizade-
•vanja za to. 

Delegatska skupščina je nato z 
odlokom potrdila zaključni račun 

proračuna občine za leto 1974 ter 
zaključni račun davkov in pris 

pevkov občanov in prispevka za 
starostno zavarovanje kmetov za 
leto 1974; nadalje je odločila o 
razporeditvi sredstev, ki so se for
mirala z zmanjšanjem prispevka 
za solidarnost, sprejela družbeni 
dogovor o osnovah in merilih 

Odbor za družbeno planiranje pri izvršnem svetu skupščine občine 
Domžale je pripravil razpravo o predlogu družbenega plana in prostor

skega planiranja 

občini, pa tudi osnutek družbe
nega dogovora o idejnem in družbe 
noekonomskem izobraževanju 
odraslih in mladine v občini 
Domžale in predlog programa 
družbenega izobraževanja. 

Poročilo samoupravne stano
vanjske skupnosti o upravljanju s 
sredstvi, dobljenimi iz stanarin v. 
letu 1974je prišlo na dnevni red 
ločenih sej vseh zborov pravzaprav 
na zahtevo delegacije TOZD 
Indupla ti, ki je zahtevala naj uprav
ljavec zgradb v družbeni lastnini 
položi obračun za sredstva zbrana 
od stanarin. Ugotovljeno je bilo, da 
je sredstev za primerno vzdrževanje 
stanovanjskih objektov premalo. 
Stanarine so namreč od leta 1966 
ostale nespremenjene, medtem ko 
se usluge za vzdrževanje gibljejo po" 
tržnih cenah in so v stalnem 
porastu. Prvi korak je že storjen s 
sprejetjem občinskega odloka o 
višini stanarin v letu 1975 , Vseka
kor bo to imelo za posledico boljše 
vzdrževanje obstoječega stanovanj
skega sklada glede na to, da se 
bo celotna razlika naslova povišane 
ne stanarine porabila izključno 
za tekoče vzdrževanje 

Glede na dosedanjo slabo ma
terialno osnovo tudi delo hišnih 
svetov ni zaživelo, kot bi bilo 
za že leno. Razpravljavci so nakazali 
se vrsto drugih problemov na 
stanovanjskem področju. Tako kot 
izvršni svet, so tudi delegati občinske 
skupščine dali podporo delu ko
misije za ogled družbenih stanovanj, 
ki bo v primeru, če najemnik 
družbenega stanovanja ne ravna z 
njim, kot je treba, ustrezno ukre

pala in v skrajnem primeru tudi 
uvedla postopek za odvzem 
stanovanjske pravice. Razpravljavci 
so bili prav tako mnenja, da bi 
morala v delovnih organizacijah v 
občini veljati enotna merila glede 
dodeljevanja stanovanj in stanovanj
skih kreditov in v zvezi s slednjim 
predlagali, da bi moral biti eden od 

pogojev tudi ta, da ima prosilec 
zgrajen stanovanjski objekt naj
manj do tretje faze. Nikakor pa se 
investitorji ne bi smeh' obremenje
vati s posojilnimi obveznostmi že 
na začetku gradnje, saj se te kasne
je še večajo in bremenijo .posojilo
jemalca tudi vse njegovo življenje. 

V zvezi s tem so nekateri razprav
ljavci tuđi kritično oceniti občane, 
ki za rešitev svojega stanovanjskega 

problema ne store ničesar in le 
čakajo na rešitev s strani družbene 
skupnosti. Razpravljavci so opozo
rili tudi na večjo pravnovamost v » 

zvezi s prodajo najemnih stano
vanj, predvsem glede cen in 
opozorili na ugodnejše cene zanje, 

da bi se občani manj odločali za 
individualno gradnjo. 

Pri poročilu o gibanju gospo
darstva v prvih treh mesecih teko
čega leta je bila skupščina predvsem 
pozorna na podaiive o odmiku ne
katerih pokazateljev od poti, ki 
je bila začrtana, z resolucijo o 
družbenoekonomskem razvoju v 

•letu 1975. Glede na to je sprejela 
priporočil vsem gospodarskim orga
nizacijam, ki naj: 

— < v prid izboljšanja svojega 
gospodarjenja najprej v podatkih o 
gibanju gospodarstva najdejo svoje 
mesto in obvezno analizirajo svoje 
gospodarjenje v prvem trimesečju 
letos; 

— izvršni svet občinske 
skupščine naj izpolnitev te obvez« 

nosti TOZD ter njihovo (ne)priza-
devanje tudi skrbno zasleduje in se 
tudi z osebnimi obiski svojih pred
stavnikov konkretno dogovarja in 
predlaga ukrepe za izboljšanje 
stanja v posamezni gospodarski 
organizaciji in s tem v celotnem 
gospodarstvu občine; 

— glede na to , da je zunanje 
trgovinska • bilanca vedno bolj ne
gativna, občinska skupščina 
posebno opozarja neustrezno ukre-
panjepo vprašanju izvoza in uvoza. 
Pri tem med drugim poudarja, da 
je bistvenega pomena obvezna 
orientacija na izkoriščanje in tudi 
izvoz domačih surovin; 

— povečanje produktivnosti in 
varčevanje na vseh področjih 
bosta nadaljnja pomembna elementa 
ukrepov, katerim se v prihodnje ne 
bo mogoče izogniti; 

— sicer pa naj vsaka gospo
darska in delovna organizacija 
poišče še druge oblike ukrepov, da 
se zagotovi gibanje gospodarstva v 
okviru, začrtanem z resolucijo, s 
posebnim poudarkom na zmanjše
vanju negativne zunanjetrgovinske 
bilance in nelikvidnosti. Občinska 

»3 določanje osebnih dohodkov 
in drugih osebnih prejemkov 

voljenim in imenovanim funkcio
narjem v pravosodju. Z odlokom je 
sprejel zazidalni načrt dopolnilne 
zazidave ožjega naselja Jarše 
ter dopolnilo odloka o — . času 

gostinskih obratov ter določil 
pogoje za občasno opravljanje 
gostinske dejavnosti izvengostin-
skega obrata.Zbor združenega dela 
je tudi potrdil statut osnovne šole 
Slandrove brigade Domžale ter 
družbenopolitični zbor pregled 
sklepov in priporočil za nadaljnje 

utrjevanje družbene samozaščite v 
SR Sloveniji. 

M. P. 

Gradbena dela na novem objektu VELEBLAGOVNICE v Domžalah 
potekajo nemoteno, tako, da bo VELEBLAGOVNICA zgrajena do 

predvidenega roka 

Premalo napravimo 
D E L O V N E ORGANIZACIJE P R E M A L O NAPRAVIJO Z A 

ZAPOSLITEV TEŽJE ZAPOSLJIVIH ISKALCEV 
ZAPOSLITVE 

Pri skupnosti za zaposlovanje 
Domžale se pogosto pojavljajo med 
prijavljenimi iskalci dela tudi taki, ki 
se težje zaposlijo zaradi nekaterih 
posebnosti, kot so: 

— fizične in fiziološke okvare 
(telesne okvare, kronične bolezni); 

— duševne motnje (nervoze, 
psihopatije, psihoorganske mot
nje); 

— duševna nerazvitost 
odnosno prizadetost; 

— alkoholizem; 
— prehodni vzrok - težje zapos 

ljivosti (nosečnost). 
Pri skupnosti za zaposlovanje 

je trenutno prijavljenih 23 oseb, ki 
spadajo v kategorijo „fizične in 
fiziološke okvare zdravja". Od tega 
je 9 invalidov in 14 oseb, ki so 
preboleli kronične bolezni.' Teh 9 
invalidov mora skupnostza zaposlo
vanje zaposliti v mejah podanega 
mnenja invalidske komisije, o 
preostali dela zmožnosti invalida. 
Zaposlovanje takih oseb je težavno, 
saj delovne organizacije _ * večini 
primerov niso pripravljene dodatno 
opremljati delovna mesta, da bi se' 
na njih zaposlili invalidi. Težava 
je tudi o nepoučenosti delavcev, 
ki zaradi nevednosti pristajajo na 

sporazumno ah celo drugačno 
(suspenz) prenehanje dela. Tako se 
delovne organizacije, čeprav so v 
nekaterih primerih krive za 
nastanek invalidnosti otresejo 
obveznosti do delavca. Zaradi 
nepoučenosti invalidi izgube pra
vice, kot sostatus invalida ipd., 
zaradi same invalidnosti pa jih je 
še težko zaposliti. 

V evidenci skupnosti je 
trenutno tudi 6 iskalcev zaposlitve 
alkoholikov. Skoraj v vseh pri
merih je bila njihova alkoholna 
zasvojenost povod, da so izgubili 
lastnost delavca v združenem delu 
— zaposlitev, kar nedvomno kaže 
na premajhno zanimanje kadrov
skih služb, ne kadrovsko-socialnih 
služb, ker socialnega delavca nima i 
na območju občine niti ena delovna 
organizacija, čeprav je število 
zaposlenih v nekaterih delovnih 
organizacijah precejšnje, od 500 do 
1000 delavcev, s tem pa prav 
gotovo tudi socialnih problemov, 
med katere sodi tudi alkoholizem. 

Alkoholizem je problem skoraj v vsaki 
delovni organizaciji, saj se alko
holik pogosteje ponesreči pri delu, 



(Nadaljevanje s 6. strani) 

kvari odnose medljudmi v kolekti
vu, uničuje svojo družino, katera je 
zaradi trošenja denarja za alkohol 
pogosto ekonomsko ogrožena. 
Znana nam je tudi definicijai Med
narodne zdravstvene organizacije, 
ki govori o tem, kdo so alkoholiki. 
Ta se glasi: „Alkoholiki so osebe, 
kiprekomerno uživajo alkoholne 
pijače in je njihova odvisnost od 
alkonola toliksna.da kažejo duševne 
motnje ali manifestacije, ki vplivajo 
na telesno in duševno zdravje, ter 
je treba take ljudi zdraviti" Odnos 
do reševanja problematike alkoho
likov v delovnih organizacijah bi 
moral biti drugačen. Ne samo ob
ravnavanje kot kršilce delovne 
dolžnosti in gledanje,kako se ga bj 
znebili, ampak kako bi mu lahke 
pomagali 

Posebno področje dela s težje 
zaposljivimi predstavlja obravnava 
oseb z razhčnimi duševnimi mot
njami. Teh primerov imam 
trenutno8. T i ljudje so pripravljeni 
delati,toda težko je najti prosto 
delovno mesto in doseči pripravlje
nost delovne organizacije, da takega 
delavca sprejme na delo. 

Skupaj je prijavljenih 40 oseb, 
ki so težje zaposljive. Nihče od teh 
iskalcev zaposlitve nima denarnega 
nadomestila in le 16 oseb ima 
pravico zdravstvenega varstva. Več 
kot polovica teh oseb je te pravice 
izgubilo, ker se zaradi nepouče-
nosti niso prijavili Skupnosti za 
zaposlovanje v roku 30 dni, kot 
veleva zakon. Nekateri pa teh 
pravic nimajo, ker niso imeli 
dovoljeno gostoto predhodne 
delovne dobe ob prenehanju za
poslitve. Omeniti moram tudi, 
da bna 24 teh iskalcev svoje družine 

Na območju domžalske 
Skupnosti za zaposlovanje je tudi 

Posebna osnovna šola Homec, v 
kateri se usposabljajo za življenje 
duševno prizadeti otroci. V šol
skem letu 1974/75 je zapustilo to 
šolo približno 23 takih učencev. T i 
učenci imajo v okviru delovnega 
programa obvezno delovno prakso 
v 7. in 8. razredu na samih delov
nih mesth v delovnih organizacijah. 
Nekatere delovne organizacije 
imajo pomisleke, ah bi takega 
učenca sprejele že pri izpeljavi 
delovne prakse ali bi takega delav
ca zaposlile ali ne, pa je še večji 
problem. 

Tako je svetovalec zaposlitve, 
strokovne službe Skupnosti za 
zaposlovanje razložil problem težje 
zaposljivih v domžalski občini 

komisiji za samoupravno sporazu
mevanje o dohodku in njegovi 
delitvi in medsebojnem razmerju 
delavcev v združenem delu pri 
občinskem sindikalnem svetu in 

"•zastavil vprašanje, kako v takih raz
merah težje zaposljive uspešno 
vključevati v delo, da ne bi bila 
prizadeta niti iskalec zaposlitve niti 
delovna organizacija? 

Problematiko smo skupaj 
obravnavah na dveh sejah komisije. 

Komisija je sprejela stališča: 
čeprav praksa kaže, da se omenjeni 
iskalci zaposlitve težje zaposlijo, 
lahko s primernim izborom, 
usposabljanjem in prirejanjem 
delovnih mest uspešno opravljajo 
delo, do katerega imajo ustavno 
pravico. Pri ponašanju delovnih 
organizacij pa gre za kršitev zakona 
o sistemizaciji delovnih mest, ker 
je sistemizacija delovnih mest poleg 
racionalne delitve dela, izobraže
vanja, analitične ocene itd., na
menjena tudi zaposlovanju -invali
dov, zato so delovne organizacije v 
sistemizacijah dolžne predvideti 
delovna mesta, na katerih lahko 
delajo invalidi ali kako drugače 
težje zaposljive osebe. Poleg tega 
gre tudi zakršitev zakona o zapo
slovanju Uradni list SRS, št. 
18-174/74, z dne 10. maja 1974, 
ki v 11. členu med drugim pravi 
naslednje: „ . . . so v skladu 
(mišljene soTOZD) z zakonom 
dolžni zagotavljati možnosti za 
zaposlitev invahdnih oseb po njiho
vih sposobnostih ter morajov pri
merih, ko imajo prosto delovno 
mesto, za katero se je prijavilo več' 
oseb, i ki iščejo delo, dati pri izbirL 
prednost invaUdnim osebam, če 
ustrezajo njihove strokovne in 
druge sposobnosti zahtevam 
prostega delovnega mesta . . . " so 
dolžni z obrazloženim sklepom 
obvestiti takšno osebo o odklonitvi 
njene prednostne pravice pri za
poslitvi po prejšnjem odstavku tega 
člena. Ta pa lahko v 15 dneh, ko 
zve, da ni izbrana, zoper ta sklep 
sproži spor pred pristojnim so
diščem. 

Komisija je sklenila predlagati 
plenumu sindikalnega sveta dva 
načina reševanja tega problema: 

1. Kratkoročno z vplivom na 
osnovne organizacije sindikata v 
TOZD, da vplivajo na spremembo 
odnosov na tem področju. 

2. Dolgoročno pri pregledu 
aktov o sistemizaciji delovnih mest 
in samoupravnih sporazumov o 
medsebojnih razmerjih delavcev v 
združenem delu vgraditi elemente, 
ki bodo trajno reševali problem. 

A . DOLENC 

Kako 
v bodoče deliti dohodek? 
PRESEGANJE ZASTARELIH METOD MERJENJA 

R E Z U L T A T O V D E L A 

Vodomet v središču Domžal bi naj bil v okras, vendar iz slike lahko vidi
mo, da občani ne znajo ceniti lepote svojega okolja 

„Stremeti za tem, da se v OZD 
uveljavi analitična ocena delovnih mest 
z enakimi merili za vse. Narediti oceno 
o tem, zlasti glede vrednotenja poklicev 
in tipičnih delovnih mest." Tako se 
glasi naloga v letnem delovnem načrtu 
Občinskega sindikalnega sveta Domžale 
za leto 1974. Za izvršitev te naloge je 
zadolžena Komisija za samoupravno 
sporazumevanje o dohodku in njegovi 
delitvi in medsebojnih razmerjih 
delavcev v združenem delu. 

Posamezna zgodovinska obdobja so 
dala vrednotenju dela oziroma višini 
zaslužka delavca poseben pečat. V vsaki 
družbeni formaciji se je m se vrednoti 
delo po načelih, k i so odvisna od stop
nje razvitosti proizvajalnih sil in načina 
proizvajanja preseženega dela v posa
meznem obdobju. 

V državah s socialistično ureditvijo 
se postopoma uveljavlja načelo delitve 
po delu v odvisnosti od razvitosti pro
duktivnih sil, ki naj zagotovi vsakemu 
delavcu primeren življenjski standard in 
uveljavi med delavci razlike v osebnih 
dohodkih v odvisnosti od doseženih 
delovnih rezultatov. 

Za uveljavitev načela delitve po 
delu moramo razvijati metode, s kate
rimi bomo lahko vrednotili delo, ki v 
svojem bistvu ni merljiva količina - ne 
moremo ga zmeriti niti z metrom, 
litrom, kg itd. Razne metode nam na 
različne načine pomagajo, da pridemo 
do neke vrednosti dela, ki jo družba 
tudi priznava. Vso pestro paleto zahtev 
in rezultatov, s katerimi vrednotimo 
dela, ki se opravljajo v različnih fazah in 
dejavnostih organiziranega delovnega 
procesa, lahko razvrstimo v tri glavne 
komponente. 

1. Zahtevnost dela 
"Zahtevnost dela ocenjujemo po 

strokovnosti, ki je potrebna za 
opravljanje dela, po odgovornosti, ki je 
vezana z opravljanjem dela, po naporu, 
ki je potreben za opravljanje dela 
(fizični in umski), po vplivih okolja, ki 
so odvisni od delovnega procesa (dela se 
v ropotu, prahu itd.), tehnične oprem
ljenosti in klimatskih razmer. Za ocenje
vanje zahtevnosti dela se danes 
uporabljajo v svetu in tudi pri nas 
različne metodologije, ki v glavnem 
zajemajo navedene kriterije, s tem da jih 
nekatere združujejo na primer: metoda 
analitičnega rangiranja, metoda grup-
nega rangiranja, metoda primerjanja v 
parih, ki so sumarne metode, katere si 
ustvarjajo sumarno vrednost zahtevnosti 
dela po omenjenih kriterijih, druge pa 
jih zopet razčlenjujejo: analitična ocena 
delovnih mest, analitična ocena zahtev
nosti dela, ki vsakemu od omenjenih 
kriterijev določijo določen točkovni 
fond, ki ga potem razdelijo po stopnjah 
zahtev na posameznem delu. To je 
odvisno od velikosti organizacije in 
namena ter izbire metode. Zahtevnost 
dela je osnovna kompnenta vrednosti 
dela. 

2. Delovni rezultati 
Delovni rezultati se ugotavlja za 

posameznega delavca ali skupnino, ki 
opravlja isto delo. 

Delovni rezultat vsebuje predvsem: 
-količino dela, 

kakovost dela, 
-gospodarnost dela. - stroške. 
3. Poslovni rezultat 
Poslovni rezultat zajema delovni in 

poslovni uspeh organizacijske enote in 
temeljne organizacije združenega dela. 

Osnovna komponenta, to je zahtev
nost dela (ocena zahtevnosti 
posameznega dela) nam daje osnovno 
delitveno razmerje, ki bi ustrezalo 
načelu delitve po delu, če bi vsi delavci 
na enakih delih enako delali - dosegali 
enak delovni rezultat. Zaradi tega, ker 
temu ni tako moramo v instrumente za 
delitev osebnih dohodkov vključiti tudi 

delovni rezultat, ki ga dosega posame
zen delavec ali skupina, ki opravlja isto 
delo. 

Z razvijanjem samoupravnih odno
sov pa postavljajo delavci samouprav-
ljalci s pravicami in dolžnostmi, ki 
presegajo ozek krog enega samega 
delovnega mesta, zarati tega je še toliko 
bolj upravičena in potrebna udeležba -
stimulacija za delovni in poslovni uspeh, 
ki ga doseže delavec kot član širše 
organizacijske ali poslovne enote. 

Tretja komponenta, ki naj bi 
osnovnim delitvenim razmerjem in 
osebnim delovnim rezultatom dodajala 
še delovne rezultate - delovni in 
poslovni uspeh - združenega dela, 
vendar do take stopnje, da bo imej 
posamezni delavec interes s svojim 
delom izboljševati uspeh, ker bo lahko 
zasledoval učinke tega dela in rezultat, 
ki bo vplival na višino osebnega 
dohodka. Na ta način se uveljavlja 
načelo motivacije - spodbujenosti za 
doseganje delovnih rezultatov, s kate
rimi so vsak delavec, skupina ali delovna 
skupnost spodbujeni za doseganje opti
malnih delovnih in poslovnih rezultatov 
temeljne organizacije. Za spodbujanje -
stimulacijo se uporabljajo samo tisti 
podatki, ki o delovnem in poslovnem 
uspehu^ ki jih je možno objektivno 
ugotavljati na osnovi knjigovodskih ali 
drugih podatkov. 

Smotrn izbor ustreznih osnov za 
stimulacijo določa vrednost te stimu
lacije, ker je potrebno za vsako 
temeljno organizacijo in za skupino v 
organizaciji proučiti kje so rezerve, kam 
je treba usmeriti aktivnost delavcev, ker 
stimulativno nagrajevanje je usmerjanje 
delavcev za dosego določenih ciljev. 

Osnov je lahko več, naštejmo jih 
nekaj: 

- finančni rezultat podjetja 
(dosežena akumulacija), 

- fizični obseg proizvodnje, 
- produktivnost dela, 
- direktni stroški proizvodnje, 
- poraba orodja, 
- zastoji v proizvodnji (razlika 

med urami po učinku in režijskimi 
urami), 

- fizični obseg nabave, 
- hitrost obračanja surovin in 

gotovih izdelkov, 
- flzični obseg prodaje 
- višina priznanih rabatov, 
- dosežena plačana realizacija, 
- doseženi izredni dohodki in 

izdatki, 
- stroški kakovosti, 
- dosežen neto produkt podjetja, 
- dosežene razlike med planskimi 

in nabavnimi cenami nabavljenih 
materialov, - doseženi odstotek 
izmeta v proizvodnji, 

- obseg nedovršenih proizvodov v 
proizvodnem procesu, 

- poraba materiala v proizvodnem 
procesu, 

- kritje fiksnih stroškov v izvozu, 
- izboljšanje kadrovske strukture, 
- zmanjšanje fluktuacije, 
- zmanjšanje bolniškega staleža in 

podobno. 
Dosežene osnove lahko primerjamo 

na planske cilje ali na pretekla obdobja. 
Povečevanje obračunske osnove je 
odvisno od dogovora, kaj smatramo za 
zboljšanj rezultat po posamezni osnovi. 
Osnove, ki smo jih navedli, lahko še 
dopolnimo (dodamo nekatere nove, 
nekatere pa opustimo), morajo pa biti 
podrobno obdelane. Najprimerneje je, 
da se vključijo v samoupravni sporazum 
o osnovah m merilih za razporejanje 
dohodka in delitev sredstev za osebne 
dohodke, v katerem je treba točno 
definirati po delovnih in poslovnih 
dogodkih: 

- Kaj predstavlja določena osno
va? 



(Nadaljevanje s 7. strani) 

- Kako se izračuna? 
- Kje se dobijo podatki za izračun 

(bilanca uspeha, plan)? 
- Kakšno težo nosi posamezna 

osnova v celotni stimulaciji (koliko 
povečuje obračunsko osnovo) oz. 
delitvi osebnih dohodkov? 

- Katere osnove se uprabljajo za 
posemezne organizacijske enote 
jnabavo, prodajo, proizvodnjo, 
kadrovsko službo itd.)? 

Že omenjena komisija za samo
upravno sporazumevanje o dohodku in 
njegovi delitvi in medsebojna razmerja 
delavcev v združenem delu v skladu i 
12. členom Zakona o samoupravnem 
sporazumevanju in družbenem 
dogovarjanju o merilih za razporejanje 
dohodka in za delitev sredstev za 
osebne dohodke, pripravlja delovni 
predlog območnega družbenega dogo 
vora o merilih za razporejanje dohodka 
in za delitev sredstev takšne osnove in 
merila za razporejanje dohodka in sred
stev za razširjeno reprodukcijo - razši
ritev materialne osnove združenega 
dela, za rezerve, za dvig delovne 
storilnosti ter za svojo osebno in 
skupno porabo tako, da se z 
razporejanjem zlasti: 

- omogoča doseganje dogovorjene 
stopnje akumulacije, 

- krepi akumulativnost in repro
duktivna sposobnost dela, razširja 
materialna osnova združenega dela in 
dvig delovne sposobnosti, 

- ustvarjajo ekonomski in drugi 
pogoji, ki spodbujajo interes za dobro 
gospodarjenje, za racionalno vlaganje, 
za povečanje produktivnosti dela, 

- uresničujejo materialni pogoji 

za socialno varnost in stabilnost de
lavcev. 

V Sloveniji imamo že več različnih 
območnih družbenih dogovorov za leto 
1975 v posameznih občinah. Občina 
Kranj ima ločeno dohodek in osebni 
dohodek in ločeno splošno in skupno 
porabo, Velenje in Ormož pa imajo 
celovit družbeni dogovor kot ga 
predvideva 29. člen Zakona o samo
upravnem sporazumevanju in 
družbenem dogovarjanju o merilih za 
razporejanje dohodka in za delitev 
sredstev za osebne dohodke. 

V Domžalah imamo do sedaj samo 
„Območni družbeni dogovor o splošni 
in skupni porabi", to je tisto, kar dolo
čata 1. in 2. točka 29. člena že 
omenjega zakona, ki velja za leto 1975. 
Zato komisija smatra, da ne bi bilo 
racionalno, da sedaj med letom v tem 
karkoli menjamo, temveč predlaga, da 
do jeseni oz. do konca 1. 1975 
pripravimo celovit družbeni dogovor z 
vsebino in po postopku, ki ga določajo 
1., 2., in 4. točka 29. člena omenjega 
zakona, stališča za usklajevanje samo
upravnih sporazumov dejavnosti in 
dužbenih dogovorov za območja, 
sindikalna lista, resolucije, načrtni in 
najnovejša stališča za dograjevanje 
samoupravnih sporazumov in družbenih 
dogovorov Sindikata, ki bi veljal od 1. 
1.1976 dalje. 

To je predlog komisije za realizaci
jo na začetku citirane naloge letnega 
načrta Občinskega sindikalnega sveta 
Domžale. Zato prosi vse udeleženke 
tega dogovarjanja za konstruktivno in 
kreativno sodelovanje v obravnavi 
delovnega osnutka, da bomo s skupnimi 
močmi izdelali čimbolj ustrezen in 
spodbuden območni družbeni dogovor. 

Dolenc Anton 

Podelitev nagrad 
PREDSEDNIKA SKUPŠČINE OBČINE D O M Ž A L E 
NAJBOLJŠIM UČENCEM IN DIJAKOM V OBČINI 

Predsednik občinske skupščine Domžale vsako leto ob zaključku šol
skega leta nagradi najboljše učence in dijake s knjižnimi nagradami. 

Slovesnost ob tej priliki je bila v prostorih Komunalnega centra v 
Domžalah, dne 26. julija 1975 ob 10. uri. Vseh najboljših učencev in 
dijakov je ob zaključku šolskega leta 1974/75 skupaj 256. 

Slovesnosti so se udeležili tudi nekateri predstavniki družbenopolitič
nih organizacij v občini, ravnatelji osnovnih in podružničnih šol, ravnatelj 
Poklicne kovinarske usnjarsko-galanterijske šole Domžale, predstavnik 
Centra srednjih šol Domžale, ravnatelj Glasbene šole Domžale ter pred
stavniki Občinske izobraževalne skupnosti in Skupščine občine Domžale. 

Prva je najboljše izmed najbolj
ših pozdravila tov. Vida HAFNER, 
predstavnica Občinske izobraževal
ne skupnosti Domžale, nato je bih 
kratek, vendar zelo kvaliteten 
program,ki sta ga pripravili.Glasbe
na šola Domžale in Kulturna skup
nost Domžale. V glasbenem pro
gramu so sodelovali Marko Zupan, 
Mojca Povž in Tomaž Habe. Dve 
šaljivi pesmi pa je recitiral tov. Mi
lan Marinič. V osrednjem delu slo
vesnosti je govoril predsednik 

skupščine občine Domžale tov. 
JERNEJ LENIČ, kije dejal: 

.J'rav gotovo spada med najod
govornejše dostikrat tudi med naj
težje naloge delo z mladino od 
predšolske dobe do takrat, ko 
mladi prevzemajo delo na vseh 
področjih našega življenja. Odgo
vorno je to delo zato, ker je to 
skrb za naš nadaljnji razvoj, ker 

pomeni delo z vami novo življenje in 
osnovo vsakemu narodu in državi. 

Odličnjaki domžalske ob*čine v hali Komunalnega centra pred podelitvijo 
' priznanj 

Lahko pa to delo ni, ker so želje in 
hotenja mladih ljudi silno pisana in 
različna in jih je treba tako usklaje
vati, da gremo skupnemu cilju nas
proti, to je k čimvečjemu znanju, 
da bomo kos vsakodnevnim živ
ljenjskim nalogam. 

Po poti mladosti ste dragi pio
nirji in mladina prišli do sem, kjer 
smo danes zbrani. Na vašem poho
du v življenje se danes srečujete na 
tem skupu. Čeprav različne staro
sti vas druži uspeh, k i ste ga doseg
li . Vsak izmed vas je najboljši med 
dobrimi, še več, zbrani ste najboljši 
odličnjaki. To pa jevsakemu velik, 
dejal bi življenjski uspeh, kajti za 
tak naslov si je treba prizadevati 
skozi desetmesečno resno delo. 

Tu ste zbrani najboljši učenci 
posameznih razredov vseh šol, ki 
jih imamo v občini — od osnovnih, 
posebne, poklicne in glasbene šole 
do centra srednjih šol, da vam 
damo sicer skromno toda iskreno 
priznanje in vam povemo, da ostanite 
tudi v bodoče pridni in skrbni učen 
ci, najboljši ne samo po znanju, 
ampak tudi po vseh lastnostih, ki 
jih ima odhčnjak naše socialistične 
šole. Med te vrline spada tudi iskre
nost, tovarištvo, nesebičnost, 
vztrajnost, delavnost, prizadevnost, 
pripravljenost pomagati sošolcu in 
sočloveku skrb za ugled razredne 
in šolske skupnosti, s tem pa tudi 
za ugled občine in naroda. 

Zato doseženi uspeh ni samo vaš, 
tudi vam staršem in učiteljem je v 
ponos, nam vsem občanom, ki tu 
živimo, pa je vaš uspeh jamstvo, da 
bodo delo prevzeli dobri ljudje po 
znanju in značaju. Zato nikoli ne 
pozabite, daje znanje in vse kar k 
znanju spada, naše skupno, veliko 
bogastvo, ki vam ga nihče nikoli ne 
more vzeti. Brez znanja ni napred
ka, posebno ne v naši socialistični 
družbi, kjer hodimo po poti samo
upravljanja. Samoupravljanje pa ni 
življenje, ki nam daje samo pravice, 
to je družbena ureditev delovnih 
ljudi, kjer vlada red, medsebojno 
sporazumevanje in resnično tova
rištvo, kjer vsak dela z vso svojo 
energijo, hotenjem in znanjem. 
Čimvečje bo naše znanje.več bomo 
lahko doprinesli k hitrejšemu raz
voju našega gospodarstva in 
socialističnim medsebojnim odno
som 

Samoupravljanje je velika 
pridobitev, ki jo moramo negovati 

1. R A Z R E D 

Maselj Robi, OŠ Brdo 
Bizilj Alenka, OŠ Brdo 
Pustotnik Vili.OŠ Blagovica 
Klopčič Fanika, OŠ Krašnja 
Cerar Franci,OS Dob 
Jereb Judita, OŠ Dob 
Kos Anica, Krtina 

Rudolf Rafko OŠ J. B. T. 
Hribar Martin, OS J . B. T. 
Vodlan Darja, OŠ J. B. T. 
Bore Metoda, OŠ Mengeš 
Ručigaj Nataša, OŠ Mengeš 
Ules Liljana,OS Mengeš 
Cotman Franci, OŠ Trzin 
Capuder Urška, OŠ Moravče 
Dostal Tomaž, OŠ Moravče 
Cerar Ema, Vrhpolje 
Šraj Polonca, OS Radomlje 
Iglic Urška, OŠ Radomlje 
Kotnik Denis, OŠ Radomlje 

in razvijati že v mladini. In v tem 
je veliki pomen šolskih društev in 
organizacij od pionirske in mladin
ske, do najrazličnejših oblik inte
resnih in izvenšolskih dejavnosti. 
Zato smo vas še posebej veseli, ker 
ste tu zbrani tudi najboljši pionirji 
in mladinci ter najbolj delavni 
učenci. 

Najbrž ni šole in razredne . 
skupnosti, kjer se ob koncu šolske
ga leta ne bi zahvalili vašim učite
ljem za t rud,k i so ga vlagali v šolsko 
delo. Opravljah so veliko, odgovor
no in težko, vendar lepo delo. Tudi 
vi ste in še spoznavate poklic uči
telja, vanj se morajo vključevati le* 
naši najboljši učenci. 

Vse dobro in slabo, veselo in 
žalostno so z vami delili vaši starši 
ravnatelji šol in pedagoški sveto
valci, ki so skrbeli, da je delo v 
šolah redno teklo po učnih pro
gramih. Prav je, da se spomnimo 
vseh teh. 

Dovolite mi, dragi odličnjaki, 
da vam k vašemu uspehu iskreno 
čestitam in vam tudi v bodoče 
želim enak uspeh. Še posebej 
iskrena je moja čestitka zato, ka
vam jo izrekam v letu, ko vsi naši 
narodi praznujemo 30-letnico 
svobode in miru. Naberite si še ve
liko znanja da ga boste porabili za 
mirno in srečno življenje v nadalj
njih 30 letih. 

Ob tej priliki se lepo zahvalju
jem vsem učiteljem in ravnateljem 
ter predagoškim svetovalcem za 
prizadevno šolsko in požrtvovalno 
izvenšolsko delo, vsem staršem 
naših šolarjev in dijakov pa za nji
hovo sodelovanje s šolo. 

Prav vsem čestitke in zahvala, 
vedre in sončne počitnice ter 
pošten oddih!" 

Nato je predsednik razdelil 
knjižne nagrade vsem odličnjakom, 
ki so se udeležili slovesnosti v hali 
Komunalnega centra. Za konec slo
vesnosti je bila majhna zakuska za 
vse nagrajene učence in dijake, 
ravnatelje osnovnih šol ter povab
ljene goste. 

Skupščina občine Domžale se 
ob tej priliki zahvaljuje Glasbeni 
šoli in Kulturni skupnosti Domžale 
za kvalitetno izveden program, 
Trgovskemu podjetju NAPREDEK 
za okusno pripravljeno zakusko in 
tovarišu- Andreju ZAJCU za zelo 
lično okrasitev prostorov. 

N . H . 

Volmajer Andrej, OŠ Rova 
Avsec Simona, Šlandrove brigade 
Grošelj Ana-Marija, Šlandrove 
brigade 
Ježek Matjaž, Šlandrove brigade 
Kordež Peter, OŠ Ihan 
Strah Darja, OŠ V. P. Domžale 
Pfeifer Sabina, OŠ V . P. Domžale 
Sever Marko, OŠ Dragomelj 

2. R A Z R E D 

Kavčič Zdenka OŠ Brdo 
Korošec Ida, OŠ Brdo 
Jakopič Marjetka, OŠ Blagovica 
Žordani Anica, OŠ Češnjice 
Lipovšek Francka, OŠ Krašnja 
Velepič Igor, OŠ Dob 
Cerar Marjan, OŠ Dob 
Rode Brigita, OŠ Krtina 
Jug Roman, OŠ J . B. T. 



Kavka Dušan, OS J. B. T. 
Urbane Marko OŠ J. B. T. 
Rifelj Jurij, OS Mengeš 
Prelovšek Nataša, OS Mengeš 
Komlanc Natalija,OŠ Mengeš 
Mrvar Matjaž, OŠ Trzin 
Cerar Inge, OŠ Moravče 
Farkaš Milena, OŠ Moravče 
Merela Lojze,OŠ Vrhpolje 
GrošeljMarta, OŠ Radomlje 
Pepelniak Tomaž, OŠ Radomlje 
Loboda V i k i , OŠ Radomlje 
Klopčič Vanda, OŠ Šlandrove 
brigade 
Mizerit Metka, OŠ Šlandrove 
brigade 
Surla Branko,OŠ Šlandrove brigade 
Hribar Marinka OŠ Ihan 
Šjcrlep Cilka, OŠ V . P. Domžale 
Žabnikar Bojan, OŠ V . P. Domžale 
Urbančič Marko, OŠ Dragomelj 

3. R A Z R E D 
Križman Bojan, OŠ Brdo 
Omahna Marija-Irena,OŠ Brdo 

, Grilj Marija, OŠ Blagovica 
Avbelj Slavka, OŠ Krašnja 
Debeljak Sašo OŠ Dob 
Alič Rajko, OS Dob 
Simon Mateja, OŠ Krtina 
Leben Maja, OŠ J . B. T. 
Stare Matjaž, OŠ J. B. T. 
Moneta Nada, OŠ J . B. T. 
Miklič Janja, OŠ Mengeš 
Šimenc Mojca, OŠ Mengeš 
Švagan Andreja,OŠ Trzin 
Mrčun Sabina, OŠ Moravče 
Moldovan Branka, OŠ Moravče 
Merela Jožica, OŠ Vrhpolje 
Bednar Blanka, OŠ Radomlje 
Jerman Sandi, OŠ Radomlje 
Galun Vilma, OŠ Radomlje 
Kralj Aleš, OŠ Šlandrove brigade 
Tomšič Milija, OŠ Šlandrove 
brigade 
Podlipnik Barbara, OŠ Šlandrove 
brigade 
Lenič Jože, OŠ Ihan 
Trškan Sonja, OŠ V . P. Domžale 
Trčelj Mateja, OŠ V . P. Domžale 
Grčar Branka, OŠ Dragomelj 
Cevec Metka, OŠ Ihan 

5. R A Z R E D 

Stopar Miran, OŠ Brdo 
Omahna Tomo, OŠ Brdo 
Vojska Pavle, OŠ Dob 
Brinovec Jelena, OŠ Dob 
Potočnik Mojca, OŠ J. B. T. 
Burja Cirila, OŠ J . B. T. 
Gregorin Nika, OŠ Mengeš 
Vidmar Tatjana OŠ Mengeš 
Smole Urška, OS Mengeš 
Zaje Mojca, OŠ Moravče 
Kušar Roman, OŠ Moravče 
Marolt Janez, OŠ Radomlje 
Blatnik Milena, OŠ Radomlje 
Novak Rajko, OŠ Radomlje 
Orehek Kornelija, OŠ Šlandrove 
brigade 
Mizerit Janko, OŠ Šlandrove brigade 
Komar Neli, OŠ Šlandrove brigade 
Novak Liana, OŠ V . P. Domžale 
Bizjak Janez, OŠ V. P. Domžale 
Rugelj Marinka, OŠ V . P. Domžale 

6. R A Z R E D 

Jazbec Mirko, OŠ Brdo 
Oražem Marjetka, OŠ Brdo 
Strnišnik Franci, OŠ Brdo 
Zalokar Jana, OŠ Dob 
Kerč Srečo, OŠ Dob 
Grajzar Janja, OŠ J. B. T. 
Moneta Irja, OŠ J. B. T. 
Gros Stanka, OŠ J. B. T. 
Zaje Maja, OŠ Mengeš 
Prašnikar Marija,OS Mengeš 
Koncilja Jana, OŠ Mengeš 
Capuder Franc, Moravče 
Cerar Darja,OŠ Moravče 
Vavpetič Olga, OŠ Radomlje 
Zupan Rajko, OŠ Radomlje 
Cerar Stanko, OŠ Radomlje 
Kašnik Barbara, OŠ Šlandrove 
brigade 
Treven Tatjana, OŠ Šlandrove 
brigade 
Učakar Božo, OŠ Šlandrove brigade 
Blažič Janez, OŠ V , P. Domžale 
Gostič Mateja, OŠ V . P. Domžale 
Krže Nataša, OŠ V . P. Domžale 

4. R A Z R E D 

Pezdir Franci, OŠ Brdo 
Vrankar Andreja, OŠ Brdo 
Markovšek Irma, OŠ Blagovica 
Dimic Janko, OS Češnjice 
Štrukelj Jožko OŠ Krašnja 
Bevc Urška, OS Dob 
Kovač Anica, OŠ Dob 
Kovačec Ksenija, J. B. T. 
Cerar Jože, OŠ J. B. T. 
Kališek Martina, OŠ J. B. T. 
Ocepek Niko, OŠ Mengeš 
Burgar Tatjana, OŠ Mengeš 
Pavrič Igor,OŠ Mengeš 
Pavrič Igor, OŠ Mengeš 
Mrvar Andrej, OŠ Trzin 
Kos Vojko, OŠ Moravče 
Serianz Anton, OŠ Moravče 
Klopčič Anica, OŠ Vrhpolje 
Jereb Rado.OS Radomlje 
Bartol Tanja, OŠ Radomlje 
Hribovšek Martina, OŠ Radomlje 
Grujič Mirjam, OŠ Šlandrove 
brigade 
Zavašnik Tadeja, OŠ Šlandrove 
brigade 
Guštin Jelena, OŠ Šlandrove brigade 
Drobnič Nada, OŠ Ihan 
Skofic Mojca, OŠ V . P. Domžale 
Osolin Darko, OŠ V . P. Domžale 

Malež Lidija, OŠ Mengeš 
Jaklič Stanka, OŠ Mengeš 
Penič Ivica, OŠ Moravče 
Novak Roman OŠ Moravče 
Rode Pavla, OŠ Radomlje 
Cerar Olga, OŠ Radomlje 
Mihajlovič Jasmina, OŠ Šlandrove 
brigade 
Jašovič Božo, OŠ Šlandrove 
brigade 
Morela Zdenka, OŠ Šlandrove 
brigade 
Marinšek Romana, OŠ V . P. 
Domžale 
Keršmanc Alenka, OŠ V . P. 
Domžale 

POSEBNA OSNOVNA ŠOLA 
HOMEC 

7. R A Z R E D 

Oražem Malči, OŠ Brdo 
Dolinšek Jožko, OŠ Brdo 
Lavrič Vladimira OŠ Brdo 
Šorn Marijeta, OS Dob 
Križman Marjan OŠ J. B. T, 
Pirnat Vinko, OS J. B. T. 
Ručigaj Ivica, OŠ J. B. T. 
Rokavec Vilma, OŠ Mengeš 
Zabret Irena, OŠ Mengeš 
Sinčič Marija, OŠ Mengeš 
Turšič Aleksander, OŠ Moravče 
Lenček Stojan, OŠ Moravče 
Zabukovec Stojan, OŠ Radomlje 
Rode Mojca, OS Radomlje 
Pire Sonja, Šlandrove brigade 
Ručman Lidija, OŠ Šlanarove 
brigade 
Rugelj Jože, OŠ V. P. Domžale 
Cad Maruška, OŠ V. P. Domžale 

8. R A Z R E D 

Novak Tatjana, OŠ Brdo 
Prebil Lidija, OŠ Brdo 
Majdič Filomena, OŠ Dob 
Mislej Igor, OŠ J. B. T. 
Mršol Nataša, OŠ J. B. T. 
Stražar Marjetka, OŠ J. B. T. 
Testen Justi, OŠ Mengeš 

l . a - Gabrovec Marinka 
l . b - Avbelj Roman 
2 . a - Gabrše Ciril 
3 . a - Kokalj Izidor 
3 . b - Barlič Marica 
3 . c - Florjančič Helena 
3. d - Jemec Darko 
3 . e - Urbanija Franci 
4 . a - Račič Sonja 
4. b - Kos Dragica 
5 . a - Benda Betka 
5 . b - Tratnik Boris 
6. a - Zeman Mirjana 
6. b - Leveč Franci 
6. c - Grabnar Zinka 
7. a - Zamik Marjetka 
7 . b - Dormiš Marjana 
8 . a - Gjergjek Cvetka 

POKLICNA K O V I N A R S K A IN 
USNJARSKO GALANTERIJSKA 

ŠOLA DOMŽALE 

1. a Galjot Darko 
1. b Burja Srečo 

1. c Repalust Josip 
1. d Slapnik Viljem 
1. e Skvarča Stanislav-
1. f Nečemar Bojan 
1. g Primožič Slavko 
1. h Červek Janez 
2. a Hribar Vinko 
2. b Lipovšek Darko 
2. c Švogor Ivan 

2. d Alič Ivan 
2. e Simnovčič Janez 
2.f Novak Bojan 
2. g Razboršek Janez 
3. a Cerar Vladimir 
3. b Grčar Drago 

3. c Knap Jože in 
Krznar Franjo 
3. d Golob Primož 
3. e Zgajnar Franc 
3. f Rokave Marjan 
3. g Potokar Alojz 

CENTER SREDNJIH ŠOL 
DOMŽALE 

USNJARSKA SREDNJA ŠOLA 
BABIC DENIS 
Z A M A N LUCIJA 
PETKOVŠEK JANEZ 
PIRNAT JOŽICA 

G A L A N T E R I J S K A S R E D N J A 
ŠOLA 
DIMNIK NUŠA 
JERIN MARIJA 
KOSbC KRISTINA 
ČULK M A R J A N A 

EKONOMSKASREDNJA ŠOLA 
G A L E MARIJA 
OGRINC TATJANA 
VONČINA OLGA 
PAVLIN BREDA 

GLASBENA ŠOLA 
DOMŽALE 

Zupan Marko 
Povž Mojca 
Zorman Marinka 
Burja Helena 
Pirnat Lojzek 
Drobnič Dušan 

Jernej čič Alenka 
Roje Romana 
Šare Matej 
Mihelčič Urška 

Rode Barbara 
Jeretina Ivan 

Ogrinc Stanko 
Kovač Marjan 

POHOD PO POTEH T O V A R I Š T V A IN SPOMINOV 

V okviru VII. zbora gorenj
skih aktivistov in praznovanja 
30-letnice osvoboditve v naši 
občini je občinska konferenca 
ZSMS Domžale skupaj z ZB in 
ZRVS organizirala pohode po 
poteh tovarištva in_spominov 
na območju občine Domžale. 
Pohodne patrulje so sestavljali mla
di iz občin Domžale, Kamnik, 
Kranj in Bežigrad in so krenile iz 
treh smeri. Pohodniki iz 0 0 ZSMS 
Mengeš, Vir, Dob,'Preserje, Pre-
vorje, Lukovica, Rafolče in OK 
ZSMS Kranj in Kamnik so krenili 
po poti s severa. Njihovo izhodišče 
so bile Radomlje, kjer so se ustavni 
ob spomeniku padlih borcev, si 
nadalje ogledah Lukovo bolnišnico 
na Kolovcu, počastili spomin 
padlih na Rudniku pri Radomljah 
in se na Rovah okrepili s 
partizanskim golažem, od tu pa so 
odšli na zbirališče pod Šumberk. 

Mladinske patrulje, sestavljene 
iz mladih iz Blagovice, Krašnje in 
Trojan so na svoji poti obiskale 
Zlato polje, Brezovico, Obrše in 
Koreno ter se vrnili v Lukovico, od 
tam pa v Domžale. Iz Domžal, 
Grobelj in Moravč so se mladi 
napotili na Vinje, kjer so se 
udeležili slovesnosti, posvečene 
35-obletnici III. Pokrajinske konfe
rence KPS. 

Po celodnevnem pohodu so se 
mladi pohodniki zbrali v taboru 
pod Šumberkom, kjer so se jim 
pridružili še mladi iz občine 
Bežigrad. Po izdatnem 
partizanskem golažu se je začel 
partizanski miting. 

Ob tej priliki se OK ZSMS 
Domžale iskreno zahvaljuje Zvezi 
združenj borcev, Zvezi rezervnih 
vojaških starešin in vsem, ki so 
kakorkoli pomagali, da so pohodi 
patrulj uspeli V E R A GROŠELJ 



PROGRAM PRIREDITEV V POČASTITEV OBČINSKEGA 
PRAZNIKA OBČIN D O M Ž A L IN KAMNIKA—27. JULIJA 

Sobota, 19. 7. 1975 
ob 9. uri Tretje ekipno šahovsko prvenstvo občine Domžale po 

poštnih okoliših v mali dvorani Komunalnega centra v 
Domžalah 

ob 9. uri Medobčinsko srečanje: strelcev Zagorje—Domžale na 
strelišču v Jaršah 

Nedelja, 20. 7. 1975 
ob 8. uri Streljanje na glinaste golobe za prehodni pokal v 

Dobovljah pri Opaškarju 
Ponedeljek, 21.7. 1975 
ob 17. uri Otvoritev novega Doma upokojencev v Kamniku 
ob 20. uri Prižig žare pri spomeniku vstaje v Radomljah 
Torek, 22. 7. 1975 
ob 9. uri Prvenstvo posameznikov v streljanju z malokalibrsko 

puško na strelišču v Trzinu 
Četrtek, 24. 7. 1975 
ob 17. uri Dvoboj v šahu na 40. deskah ekip Domžale Kamnik v 

hali Kounalnega centra v Domžalah 
Otvoritev razstave „Spomeniki NOB v občini 
..Kamnik" v muzeju Kamnik 
Mladinski košarkarski turnir občinskih ekip v hali 
Komunalnega centra ali na igrišču v Športnem parku 
1975 

Nadaljevanje košarkarskega turnirja 

ob 18. uri 

ob 18. uri 

Petek, 25. 
ob 18. uri 
Sobota, 26. 7. 1975 
ob 9. uri Svečana seja občinskih skupščin Domžale-Kamnik v 

hali Komunalnega centra 
Razvitje prapora aktivistov OF okrožja Kamnik 
Četveroboj najboljših šahovskih ekip Slovenije: Ma
ribor, Celje, Novo mest« Domžale v hali Komunalnega 
centra v Domžalah 
Tradicionalno medobčinsko tekmovanje z zračno 
puško na strelišču v Jaršah 
V Športnem parku nogometna tekma veteranov 
Razvitje prapora Lovske družine Mengeš pri Lovski 
koči v Mengšu 
Nogometna tekma članov 
Finale košarkarskega turnirja 
7. 1975 
Strelsko tekmovanje posameznikov z vojaško puško 
na strelišču v Lukovici 
Športno društvo Invalid organizira turnir ekip: 
Črnomlja, Kočevja, Ljubljane in Domžal na kegljišču 

v Športnem parku 

ob 9. uri 

ob 9. uri 

ob 15,30 
ob 16. uri 

ob 17. uri 
ob 19. uri 
Nedelja, 27 
ob 9. uri 

ob 9. uri 

Deveta seja 
OBČINSKE K O N F E R E N C E ZKS D O M Ž A L E 

9. seja Občinske konference 
ZKS Domžale, kije bila sklicana za 
17. junij 1975, je imela za osrednjo 
točko dnevnega reda oceno idejno-
političnih razmer v občini 
Domžale. Poleg članov konference 
sta se seje udeležila tudi tovariš 
Lojze Briški, član Izvršnega komi
teja CK ZKS in tovariš Ivan Godec, 
sekretar Medobčinskega sveta 
ZKS, predsedniki komisij pri Ob
činski konferenci ZKS, sekretarji 
osnovnih organizacij ZK, predsed
stvo Občinske konference SZDK 
in predstavniki družbenopolitičnih 
organizacij in skupščine občine 
Domžale. 

Oceno idejnopolitičnih raz
mer v občini je podal sekretar 
komiteja Občinske konference 
ZKS Milan Nart, oceno izvajanja 
stabilizacijskih programov pa 
Franc Lapajne predsednik komisije 
za družbenoekonomske odnose pri 
komiteju Občinske konference 
ZKS Domžale. Ocena je v celoti 
zajela politične in gospodarske 
razmere v domžalski občini in 
kritično ocenila posamezne pojave, 

skupnostih ustvarilo dovolj pogo
jev za delo osnovnih organizacij 
ZK kot pohtičnega jedra. 

V razpravi je sodelovalo še več 
tovarišev, ki so s svojimi besedami 
dopolnili podano analizo in opozo
rili še na nekatere negativne 
pojave, ki se pojavljajo na območju 
občine. 

Po razpravi sta bila sprejeta 
naslednja dva sklepa: 

1. Konferenca soglasno sprejema 
in potrjuje oceno idejnopoli
tičnih razmer s predlogi po
danimi v razpravi z ugotovit
vijo, da je konkretna v oceni 
ugodnih premikov v občini in 
v dograjevanju občinske orga
nizacije ZK in konkretna v 
oceni ugodnih premikov v 
občini in v dograjevanju ob

činske organizacije ZK in 
konkretna v oceni slabosti in 
napak osnovnih organizacij 
ZK v občini Domžale. 

2. Zaradi tega, da bo ta ocena 
dala pozitivne rezultate v 
nada Injem delu, naj posebna 
komisija pripravi točno opre
deljene cilje in naloge, nosilce 
nalog in rok ter celotno oceno 
obravnava skupaj z oblikova
nimi sklepi na enodnevnem 
seminarju z vsemi vodstvi ZK. 
Sklep in oceno je potrebno 
posredovati vsem osnovnim 
organizacijam ZK v občini 
Prečiščeno besedilo analize in 

oblikovane sklepe bomo objavili v 
eni izmed prihodnjih številk 
Občinskega poročevalca. 

Komite 
Občinske konference ZKS Domžale 

Sklepi 

ki negativno vplivajo pri uresniče
vanju, tako ustavnih, kot stabiliza
cijskih programov. Posebno kritič
no so bili obdelani odnosi članov 
ZK do posameznih negativnih 
pojavov in analizirano je bilo tudi 
sprejemanje novih članov v vrste 
ZK, predvsem iz neposredne 
proizvodnje. V oceni sta se oba 
poročevalca dotaknila tudi vrste 
družbenih vprašanj, ki neposredno 
zadevajo delovne ljudi in občane 
na območju celotne občine in za 
reševanje katerih so odgovorni tudi 
člani ZK. 

V razpravi je sodeloval tudi 
tovariš Lojze Briški, ki je poudaril, 
da je ocena odraz dejanskega stanja 
in v bistvu dopolnilo ocene, ki jo je 
konferenca sprejela že na osmi seji. 
Poudaril je uspehe, ki j ih je organi
zacija dosegla na družbenem pod
ročju, predvsem pri utrjevanju 
mesta in vloge SZDL, kar kaže na 
enotno politično usmerjenost dela 
v občinski organizaciji. N oncu 
je poudaril, da je cilj ZK ^staviti 
vse, da se bo v vsaki organizaciji 
združenega dela in krajevnih 

PREDSEDSTVA OBČINSKE K O N F E R E N C E 

SZDL D O M Ž A L E 

Novoizvoljeno predsedstvo Občinske konference SZDL Domžale se 
je na svoji prvi seji, 30. junija 1975 konstituiralo in izvolilo posamezne 
komisije ter razpravljalo o bodočem delu. Med drugim je potekala razpra
va tudi o problemu celodnevne šole v naši občini, katero je pripravil 
posebni Koordinacijski odbor za spremljanje celodnevne šole. Glede na 
to, da so bih sprejeti na predsedstvu nekateri pomembni sklepi jih v 
povzetku objavljamo, krajevne konference SZDL pa bodo o njihovi vse
bini podrobneje seznanjene. 

Predsedstvo je sprejelo naslednje sklepe: 
1. Predsedstvo OK SZDL soglaša z informacijo, k i jo je podal predsed

nik Koordinacijskega odbora za celodnevno šolo in tudi z vrstnim 
redom prehoda na celodnevno šolo in sicer, da najprej prekleta 
Osnovna šola Dob in Osnovna šola Josip Broz Tito na Rojah. V 
mesecu septembru bo o teh vprašanjih pripravljena problematska 
konferenca, ki bo v celoti osvetlila probleme celodnevne šole na 
območju občine. 

2. Predsedstvo OK SZDL je v celoti potrdilo predloženo listo kandi
datov za izvršni odbor OK SZDL, za posamezne koordinacijske 
odbore in komisije pri OK SZDL in zadolžilo Izvršni odbor, da s tem 
seznani vsa vodstva krajevnih konferenc SZDL. 

3. Predsedstvo OK SZDL soglaša, da bodo seje predsedstva v bodoče 
vedno v eni izmed krajevnih skupnosti po naslednjem razporedu: 
Moravče, Lukovica, Radomlje, Vir, Mengeš, Ihan, Blagovica in 
Domžale. 
Na te seje bo Predsedstvo vabilo predstavnike krajevnih konferenc 
SZDL po posameznih območjih tako, da se bodo konkretno reševali 
problemi posameznih krajev in območij. 

4. Predsedstvo je sprejelo sklep, da se za naslednjo sejo v mesepu 
septembru pripravi poslovnik o delu predsedstva in vseh koordinacij
skih odborov in komisij, ki so bili imenovani kot pomožni organi 
predsedstva. 

Predsedstvo OK SZDL 
D o m ž a l e 

OBVESTILO 

Obveščamo občane, da bo prodaja najdenih predmetov -
dvokoles, ki so brez lastnika, v torek, 5. avgusta 1975, od 8. do 12. 
ure na dvorišču skupščine občine Domžale. 

V prodaji bodo dvokolesa, ponvi in mopedi, katerim je po
teklo leto dni od najdbe oziroma objave v dnevnem časopisju v 
smislu Navodila o postopku z najdenimi predmeti (Ur. list FLRJ, 
št. 93/49). Zato ponovno opozarjamo vse oškodovance, da si 
ogledajo najdene predmete in ugotovijo morebitno svojo lastnine, 

da bi do 31. julija 1975 dobili nazaj svoje izgubljene oziroma najde
ne predmete. 

Prodajo - licitacijo bo vodila posebna komisija pri občinski 
upravi, vsa ostala pojasnila v zvezi z najdenimi predmeti pa dobite 
pri Zdravku Vidmarju v sobi št. 23, v pritličju. 

Iz pisarne 
oddelka za notranje zadeve 



K U L T U R N I P O R O Č E V A L E C 

Uspeli stilni koncerti Groblje 75 
V času od 6. do 27. junija 

1975 so bili v Muzeju Jelovškove 
umetnosti v grobeljski cerkvi že 
petič uspeli stilni koncerti V letoš
njem letu so nastopili: Oktet bratov 
Pirnat, prvo slovensko pevsko druš
tvo Lira iz Kamnika, Trio Lorenz 
in godalni ansambel Simfoničnega 
orkestra Domžale-Kamnik. 

Pred pričetkom koncerta 
Okteta bratov Pirnat je obiskoval
ce, ki so napolnili cerkev do 
zadnjega kotička, pozdravil pred
sednik samoupravne interesne 
skupnosti Domžale dr. Miroslav 
Stiplovšek in poudaril velik pomen 
stilnih koncertov, ki so letos že 
petič. Oktet bratov Pirnat ki ga vodi 
umetniški vodja Tone Juvan, je v 
prvem delu zapel pesmi Jacobusa 
Gallusa, Arcadelta, Ivanova, Davi-
dovskega in Matije Tomca. V dru
gem delu pa pesmi Vasilija Mirka, 
Antona Foersterja, dr. Josipa 
Ipavca, Petra Jereba, Emila Ada
miča, Oskarja Deva, Ferda Juvanca 
in Luke Kramolca. Ker so številni 
ljubitelji lepega petja izvajalce 
nagradili z dolgotrajnimi aplavzi, 
so predvidenemu programu dodali 

se nekaj uspelih narodnih pesmi. 
Prav tako pred izredno števil

nimi poslušalci je nastopilo tudi 
prvo slovensko pevsko društvo 
„Lira" iz Kamnika, ki ga je vodil 
zborovodja prof. Samo v"remšak. V 
prvem delu so pevci zapeli 
pesmi Jacobusa Gallusa, Franza 
Schuberta, Antona Foersterja, 
Karla Pahorja, Alojza Srebotnjaka 
in Janka Ravnika, drugem delu 
.pesmi i Franceta Marolta, Sama 
Vremšaka in Rada Simonitija. Tudi 
izvajanje zbora, k i ni znan le po 
številnih nastopih doma, temveč 
tudi po številnih nastopin izven 
meja naše domovine, so številni 

poslušalci nagradili z dolgotrajnimi 
aplavzi. Seveda so morah dodati še 
nekaj pesmi 

Na tretjem koncertu je nastopil 
sedaj že svetovno znani Trio Lo
renz, ki je bil prvi ki je nastopil na 
stilnih koncertih Groblje 71 pred 
petimi leti. V večeru češke ro
mantike je izvajal dela Antonina 
Dvoržaka in Bedriha Smetane. 
Čeprav : na tem koncertu obisk 

kot na prvi dveh 
koncertih, so . poslušalci zares 
odlična izvajanja tega svetovno 
znanega ansambla nagradili z 
dolgotrajnim aplavzom. 

Kot zadnji na stilnih koncer
tih v tej sezoni je nastopil godalni 

ansambel Simfoničnega orkestra 
Domžale-Kamnik. Pod vodstvom 
dirigenta prof. Tomaža Habeta 
je izvajal dela J.K. Dolarja, Tomasa 
Albinonija, Domenka Cimarose in 
G. F. Haendla. Solisti: oboa Marija 
Škof, violina Branka Bečaj, orgle 
Igor Švara. Prav na tem zadnjem 
koncertu je bil tudi obisk največji, 
zato so se izvajalci še posebej 
potrudili in bih deležni izrednega 
aplavza. Zato so tudi ponovili 
prelepo skladbo Largo G.F. Haend' 
ja. 

V odmoru je predsednik 
samoupravne interesne skupnosti 
Domžale najprej pozdravil številne 
ljubitelje glasbene umetnosti in 
poudaril velik pomen stilnih 
koncertov, k i jih letos že petič 
uspešno prirejamo. Nato je 
za uspešno kulturno-pTosvetno delo 
v domžalski občini podelil izjemno 
13 Kersnikovih plaket za leto 
1975, glede nato da v letošnjem 
letu praznujemo 30-letnico 
o s v o b o d i t v e . Priznanja 
občinskega sveta zveze kulturno-
prosvetnih organizacij za leto 1975 

je podelil predsednik Slavko Pišek. 
Kersnikove plakete za leto 

1975 so prejeli: 
Franc Avbelj-Lojko, Justa 

Koželj, Anton Križaj, Karel Kušar, 
Jernej Lenič, Anton Mehle, Stane 
Modec, Dolfe Prešeren, Janko 
Torelli, Janez Vresk, Andrej Zaje 
in Izdajateljski svet občinskega 
poročevalca, ter Glasbena šo
la Domžale, ki je plaketo prejela že 
na slavnostnem koncertu 8. maja 
1975. 

Justa Koželjje že dolga leta taj
nica Svobode Mengeš. Bila je ena 
od soustanoviteljic mešanega 
pevskega zbora pri Svobodi in je 
aktivna članica dramske in pevske 
sekcije. Veliko svojega prostega časa 
posveti zlasti organizacijskemu 
delu Svobode. S svojo izjemno 
požrtvovalnostjo je veliko 
prispevala k današnjemu visokemu 
nivoju kulturnega življenja na 
mengeškem območju. 

Anton Križaj - kot prosvetni 
delavec posveti veliko časa kultur-
no-prosvetnemu razvoju kraja — 
Ihana, kjer je ustanovitelj osnovne 
šole. Je sposoben organizator 

^ ^ ^ ^ ^ 

Predsednik skupščine Kulturne skupnosti dr. Miro Stiplovšek izroča 
Kersnikovo priznanje Andreju Zajcu 

Priznanje občinskega 
Z K PO pa so prejeli: 

sveta 

Tudi znani glasbeni pedagog Stane Modec je prejel letošnje Kersnikovo 
priznanje 

Branka Bečaj, Ivanka Blejc, 
Miro Capuder, Jože Gogala, Majda 
Golob, Tone Ipavec, Lovro Jere-
tina, Tone Juvan, Anica Lenič, 
Karel Leskovec, Jože Naraločnik, 
inž. Adolf Pen, Metka Pichler, 
Miloš Starbek, Stane Stražar, 
Franc Veider in Marko Zupan. 

Obrazložitve za posamezne 
nagrajence, ki so prejeli Kersnikove 
plaketeje prebral tajnik 
samoupravne interesne kulturne 
skupnosti Milan Marinič, in to: 

Franc Avbelj-Lojko je dolgo
letni predsednik občinskega odbo
ra ZZB NOV in predsednik njegove 
komisije za spomeniško varstvo. 
Kot funkcionar teh dveh forumov 
je vsa leta posvetil izjemno pozor
nost spomeniškemu varstvu obele
žij NOB v domžalski občini. Prav 
gotovo je velika zasluga, da so ta 
obeležja dobro oskrbovana in da so 
dostojen pomnik našega NOB. 

raznih kulturnih prireditev v Ihanu 
in hkrati tudi režiser. Več let je 
vodil tudi otroški pevski zbor in bil 
gonilna sila šolske in izvenšolske 
kulturne dejavnosti v Ihanu. Bil je 
tudi predsednik Sveta za kulturo in 
prosveto občine Domžale. 

Karel Kušar - kot direktor 
Delavske univerze Domžale je 
poleg izobraževalnega dela veliko 
prispeval tudik razvoju in populari
zaciji kulture v domžalski občini 

12 let je bil aktivni član Svobode, 
17 let pa aktivni član Godbe v 
Domžalah. Sedem let je bil tudi 
predsednik občinskega sveta ZKPO 
ter podpredsednik okrajnega sveta 
Svobod. 

Jernej Lenič - je veliko prispe
val k razvoju kulturnega življenja 
domžalski občini kot predsednik 
Skupščine občine Domžale, kot 
nekdanji predsednik občinske 
konference SZDL in kot dolgoletni 
prosvetni delavec v našem šolstvu. 
Se posebej neposredno pa je bilo 



(Nadaljevanje s 15. strani) 

njegovo delo za uspešno razvijanje 
kulturne dejavnosti v domžalski 

občini v obdobju 1971-1974, ko 
je bil poslanec prosvetno— 
kulturnega zbora skupščine SR 
Slovenije in predsednik oziroma 
podpredsednik Kulturne skupnosti 
Domžale. 

Anton Mehle - do leta 1960 
je bil aktivni član vojaške godbe. 

Takrat seje zaposlil na Glasbeni 
šoli Domžale in postal kapelnik 
Mengeške godbe. Prvi je sestavil 
mladinski pihalni orkester in z 
njim leta 1963 nastopil v ljubljan
ski Filharmoniji. V času poučeva
nja glasbe v Domžalah, Radomljah, 
Moravčah in Mengšu je vzgojil ve
liko število trobilcev in jih usmeril 
v pihalne godbe v Mengšu in 
Domžalah. Še danes je aktiven kot 
kapelnik mengeške godbe in prav 
letos praznuje 70-letni jubilej. 

je veliko prispeval k popularizaciji 
kulture na domžalskem območju. 

Janko Torelli - Od leta 1947 
dalje je sodeloval v Trzinu-^upravi-
telj. Dolga leta je vodil kulturno 
življenje kraja; bil je organizator 
raznih prireditev ter nad 10 let 
tudi režiral. Bil je član moškega 
pevskega zbora v Trzinu. Ko se je 
preselil v Domžale, se je takoj 
aktivno vključil v kulturno 
življenje in postal član moškega 
pevsega zbora Društva upokojen
ce v, p reime nova nega v Moški pevski 
zbor Janez Cerar. Dolga leta je so
deloval tudi v učiteljskem pevskem 
zboru Emil Adamič v Ljubljani. Je 
še danes aktivni kulturni delavec, 

ki je veliko prispeval zlasti h 
kulturnemu razvoju Trzina. 

Janez Vresk — je pomemben 
dolgoletni "kulturno-prosvetni 
delavec na moravškem območju.Je 
vodja podružnične knjižnice Občin
ske matične knjižnice v Moravčah. 

Ob 70-letnem jubileju je prejel Kersnikovo priznanje tudi kapelnik 
Mengeške godbe Anton Mehle 

Stane Modec - Že med NOB 
je sodeloval na kulturnem dročju v 
kulturno-umetniški skupini Kajuh 
od jeseni do decembra 1943, ko je 

bi ranjen. Znan je bil kot 
harmonikar Kostja kot je-v eni od 
pesmi opeva Oton Župančič. Takoj 
po osvoboditvi je pripravljal mi
tinge. S preselitvijo v Mengeš se 
je njegovo kulturno delo nadalje
valo. Tu je bil -'soustanovitelj kul-
turno-prosvetnega društva Skala in 
zborovodja mešanega pevskega zbora 
Svoboda. Dve leti je poučeval tudi 
moški pevski zbor gasilskega 
društva Radomlje. Sedaj živi v 
Domžalah inje aktivni član Simfo
ničnega orkestra Domžale-Kamnik 
in moškega pevskega zbora Janez 
Cerar Domžale. 

Dolfe Prešeren - v začetku 
svojega pedagoškega dela seje bavil 
z lu tkarsko gledališko 
dejavnostjo na Kočevskem. Posebej 
pjybik> njegovo izvenšolsko 
kulturno-prosvetno delo plodo-
vito v. Domžalah. Režiral je več 
operet in mladinskih iger. Bil je 
tudi odbornik Svobode. Sedaj je 
aktivni članLikovnega društva Petra 
Lobode. Tudi z različnimi članki 

Profesor Janez Vresk prejama za svoje kulturno delo Kersnikovo 
priznanje 

Bilje član izvršnega odbora kulturne 
skupnosti Domžale in predsedstva 
občinskega sveta ZKPO. Ima veliko 
zaslug za izvenšolsko kulturno 
dejavnost in amatersko kulturno 
življenje v Moravčah. Je član dele
gacije zarepubliško kulturno 
skupnost. 

Andrej Zaje — že pred vojno 
se je ukvarjal z amatersko— 
gledališko dejavnostjo v Ihanu. 
Med NOB je organiziral mitinge in 
na njih tudi sodeloval kot recitator 
in pevec. Po vojni je leta 1945 igral 
v mariborskem gledališču. 
Naslednje leto pa se je zopet vrnil v 
Iran in veliko nastopal in režiral do 
leta 1964, ko je prevzel tajniške 
posle pri občinskem svet ZKPO. 
Več let je aktivni član predsedstva 
občinskega sveta ZKPO. 

Izdajateljski svet Občinskega 
poročevalca - Občinski poroče
valec je vse od začetka izhajanja 
leta 1962 odmeril veliko prostora 
tudi sestavkom o kulturni dejav

nosti v občini. Zlasti v zadnjih 
letih je z objavljanjem številnih 
člankov prispeval k prikazu razma
ha kulturne dejavnosti v domžalski 

občini in k njeni popularizaciji 
med delovnimi ljudmi in občani. 

Obrazložitve za posamezne* 
nagrajence, kiso prejeli priznanja 
ZKPO Domžale za leto 1975, je 
podal tajnik ZKPO Tone Ravnikar 
in to: 

BrankaBečaj - za delo v 
amaterski orkestralni dejavnosti in 
za vzgojo mladih godalcev. 

Ivanka Blejc - za organizacij
sko delo ter sodelovanje pri 
dramski skupini in pevskem zboru 
DKPD Svoboda Mengeš. 

Miro Capuder - za prizadeva
nja pri ustanovitvi godbe v Morav
čah in uspešno vodenje pevskega 
zbora. 

Jože Gogala za sodelovanje pri 
dramski skupini DKPD Svoboda 
Mengeš in uspešno podajanje 
karakternih vlog. 

Majda Golob za doseženo 1. 
mesto harmonikarskega orkestra 
Glasbene šole Domžale na 
mednarodnem tekmovanju harmo-
nikarskih orkestrov v Trstu. 

Tone Ipavec - -za režisersko 
delo pri KUD Franc Kotar Trzin in 
kvalitetno podajanje karakternih 
vlog. 

Lovro Jeretina za režijo in 
delo v dramski skupini ter sodelo
vanje pri moškem pevskem zboru 
KUD Janko Kersnik Lukovica. 

Tone Juvan za uspešno 
vodenje in kvalitetni napredek 
domžalske godbe. 

Anica Lenič za uspešno 
režisersko delo pri Svobodi Ihan in 
za organizacijo šolskih kulturnih 
prireditev. 

Karel Leskovec - za uspešno 
vodenje več pevskih zborov in 
sodelovanje v instrumentalnih 
skupinah. 

Jože Naraločnik — za 
prizadevanja pri ustanovitvi 
Dekliškega pevskega zbora in za 
uspehe pri nastopih dekliškega in 
mešanega pevskega zbora Domžale. 

Inž. Adolf Pen — za uspešno 
in neumorno delo v likovnem 
društvu Petra Lobode Domžale. 

Metka Pichler - za kvalitetno 
in uspešno vodenje šolskih pevskih 
zborov in sodelovanje v ostalih 
pevskih zborDt. 

Miloš Starbek — za režisersko 
in organizacijsko delo pri prosvet
nem društvu Jožef Virk, Dob. 

Stane Stražar za uspešno 
organizacijo in izvedbo kulturnega 
programa Adam Ravbar na 
Krumperku v letu 1975. 

Franc Veider - za sodelovanje 

Marko Zupan 
S temi izredno uspelimi 

koncerti in podelitvijo Kersnikovih 
plaket in priznanj ZKPO se je za
ključila sezona letnih stilnih 
koncertov. V jeseni bo v okviru 
Stilnih koncertov 75 še nekaj 
nastopov. 

TONE R A V N I K A R 



IN MEMORIAM 

JERNEJ KUŠAR 

Na domžalskih Žalah 
smo se 2. julija poslovili od 
Jerneja Kušarja. po domače 
Kušarjevega ata. Kdo od 
Domžalčanov in občanov ni 
poznal njega, njegovega voza 
in konjev, ki so leta in leta 
prevažali po cestah širom 
občine? Vsakomur je rad 
ustregel in s svojim odkritim 
in prisrčnim nasmehom je 
znal potolažiti še tako 
neučakanega naročnika. 
Vedno je bil priden, delaven 

in neugnan, ljubil je zemljo 
inse razdajal v vrstah sto-
bljanskih gasilcev. Njegov 
značaj ni spremenila niti 
daljnja Argentina, kjer je 
delal, ne težka leta vojne 
vihre, koje prevažal parti
zansko pošto in delal za 
tiste, ki so v gozdovih kovali 
novi čas. 

razvoju gasilskeg društva v 
Stobu. 

Ob ž a l o s t i n k a h 
domžalske godbe in pesmih 
Pevskega društva Janez Cerar 
so se ob zadnjem : slovesu 
poklonili številni prapori v 
spomin na dobrega prijatelja 
in iskrenega tovariša. 

Spomin nanj in na 
njegovo delo pa bo za vedno 
ostal v naših srcih. 

NACE VODNIK 

FRIDERIK BIRK 

Sredi junija smo se v 
Moravčah poslovili od Fride
rika Birka, ključavničar
skega mojstra iz Moravč. 

Pokojnik se je rodil 30. 
junija 1913. leta v Moravčah 
kot sin ključavničarja in je 
tudi sam dolga leta opravljal 

to obrt. Po vsej Moravski 
dolini in še daleč preko 
njenih meja je bil poznan 
kot priden, plemenit, vse
stransko ustrežljiv, saj ni 
nikomur odrekel svoje 
pomoči. Bil je vseskozi 

Njegovo življenje je bilo 
tesno povezano z delom 
Gasilskega društva v Stobu, 
v katerem je delal več kot 
petdeset let. Ne samo*, 
aktivno delo, ampak tudi 
njegove besede so bile tiste, 

ki so pomagale, daje društvo 
bilo vedno aktivno. Ni delal 
zato, da bi dobival priznanja 
in odlikovanja, ampak zaradi 
tega, ker je čutil veliko 
dolžnost, da pomaga 
drugim. Tudi tedaj, ko je 
bolezen načela njegovo 
zdravje, ni miroval, ampak je 

hotel na občnih, zborih društva 
dokazati, kako je treba 
delati, da bo življenje teklo 
naprej in da bo še lepše in 
bogatejše. 

Kako je bil Kušarjcv ata 
priljubljen, smo lahko videli 
na njegovi zadnji poti, kjer 
se je zbralo veliko ljudi. Od 

njega se je v imenu družbe
nopolitičnih organizacij 
poslovil Ivan Redenšek, 

kije orisal njegovo delo v 
političnih organizacijah, v i-
menu gasilcev pa Štefan 
Rozman in Franc Dovč, 
ki sta v poslovilnih besedah 
nanizala njegov doprinos k 

zaveden Slovenec, kar je 
dokazal tudi že leta 1941, 
ko je začel aktivno delati v 
OF in popravljal orožje 
partizanom. Tudi po 
osvoboditvi je neumorno 
delal za obnovo Moravske 
doline ter skrbel za svojo 
družino. 

Kako je bil pokojni 
„Šlosarjev Fricko" priljub
ljen, se je pokazalo ob 
zadnjem slovesu, ko ga je 
pospremilo veliko ljudi. Brez 
dvoma ga bodo prebivalci 
Moravske doline pogrešali 
in vsi mu želijo, da bi mirno 

počival v svojem zadnjem 
domu, v tisti zemlji, ki jo je 
tako nesebično ljubil in j i 
pomagal v najtežjih časih. 

Spomin na njega pa bo 
za vedno ostal v naših srcih! 

JANKO ZUPAN 

JANEZ KOROŠEC 

Zadnje dni junija je nenadoma 
preminul v Krašnji prvoborec 
JANEZ KOROŠEC. Ta vest je 
resnico vznemirila vse njegove 
tovariše — borce NOV, saj je 
pokojni Janez aktivno sodeloval 
vse do zadnjega v družbenopo
litičnih organizacijah, zlasti pa še v 
KO ZZB NOV. Bil je nadvse 
aktiven tudi pri Skupnosti pokoj
ninskega in invalidskega zavarovanja 
ter pri DU Domžale. 

Pokojni Janez se jvrodil leta 
1911 v Sp. Lokah kot sin številne 
kmečke družine. V družini je bilo 
13 otrok, zato je bila doma beda in 
revščina. Janez se je izučil za 
mizarija in je kot delavec že zgodaj 
začutil vso trdoto življenja. Leta 
1938 se je vključil v delavsko 
organizacijo naprednih delavcev in 
kmetov ter se udeležil prvega 
njihovega zborovanja na kolih pod 
Sumberkom ob Bistrici v Domža
lah. V samem NOB pa je izgubil dva 
brata in sestro. Kljub vsemu 
njegova družina ni klonila in je 
sodelovala z NOB vse do osvobo
ditve. 

V letu 1942 je bil ranjen, 
zajet in odpeljan v kamniške zapore 
in nato v Begunje. Štiri mesece 
krutega zasliševanja in trpljenja 
ga ni moglo ukloniti. Izpustili so ga. 

Takoj po vrnitvi pa je vstopil v 
kamniški bataljon, kasneje pa v 
Šlandrovo brigado. Bil je še dva
krat ranjen. Sodeloval je v borbah 

ha Dolenjskem, Gorenjskem in 

k m 

Stajerskem.Za vso svojo predanost 
je prejel mnoga odlikovanja. Bil je 
invalidsko upokojen kot rezervni 
oficir s činom poročnika. Po 
osvoboditvi je delal z vsemi svojimi 
silami za izgradnjo in obnovo 
opustošene domovine. 

Na njegovi zadnji poti se je 
zbralo mnogo njegovih nekdanjih 

soborcev in tovarišev, z mnogimi 
prapori. Od njega so se poslovili z 
iskrenimi besedami narodni heroj 

Franc Avbelj-Lojko, prvoborec Pirš 
Jože-Luka in Nace Vodnik v imenu 
DU Domžale. Pokojnega Janeza bodo 
ohranili vsi njegovi soborci iz NOB 
in sodelavci v raznih družbeno
političnih organizacijah v najlep
šem sporriinu. 

NACE VODNIK 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi moža, očeta, starega očeta, strica in tasta 
JERNEJA KUŠARJA 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem sosedom in 
znancem, krajevni organizaciji ZB NOV Domžale, Gasilskemu 
društvu STOB in ostalim gasilskim društvom, delovnim kolektivom 
TOKO, L A M A , DU in OBNOVA, ki so ga v tako velikem številu 
pospremili na njegovi zadnji poti, mu poklonili vence in cvetje ter 
nam ustno in pismeno izrekli sožalje. 

Posebno se zahvaljujemo dr. Ivu PEVCU, dr. Miranu KEND1 
in zdravstvenemu osebju Kliničnih bolnic za njihovo skrb v času 
njegove bolezni, govornikom Ivanu REDENŠKU, Štefanu ROZ
MANU in Francu DOVČU za poslovilne besede. Domžalski godbi 
in Pevskemu društvu Janez Cerar, ki so ob zadnjem slovesu ustvarili 
tako ganljivo vzdušje. 

Vsem iskrena zahvala! ž e n a l v a n k a i n o U ™ v 

imenu sorodstva 

V Z G O J N O V A R S T V E N I Z A V O D 
OBČINE DOMŽALE 

o b j a v l j a 
prodajo naslednjih osnovnih sredstev na 

J A V N I D R A Ž B I 
1. motorno kolo T O M O S , letnik 1967 izklicna cena 6 0 0 , - din 
2. deli avtobusa - Mercedes starejši letnik 

— motor 34000 km po generalni izklicna cena 12.000,— d in , 
— menjalnik izkl icna cena 3.000,- d in, 
— 6 koles z gumami a 800,- din in razni deli 

Javna dražba bo v sredo, 20. avgusta v vrtcu na Kidričevi cesti ob 8. uri. 

Pri dražbi enakopravno sodelujejo fizične in pravne osebe. 

Kupec - pravna oseba - lahko poravna kupnino z akceptnim nalogom. Kupec 
— fizična oseba - mora plačati polovico kupnine takoj, ostalo po prevzemu, 
in to najkasneje v 15. dneh. 
Dražba se ponovi naslednji teden ob istem dnevu tedna in času za še neproda
na osnovna sredstva. 
Informacije dobite po telefonu 72-248 vsak dan od 6 - 14 ure. 
Ogled osnovnih sredstev je mogoč vsak dan. 



ZA OBČINSKI PRAZNIK ČESTITAJO 

Občinska skupščina Domžale 

Občinska konferenca SZDL Domžale 

Občinska konferenca ZKS Domžale 

Občinski sindikalni svet Domžale 

Občinska konferenca ZSMS Domžale 

Občinski odbor ZZB NOV Domžale 

Občinski odbor ZRVS Domžale 

• induplati — Jarše 

ČESTITA VSEM DELOVNIM LJUDEM 

OB PRAZNIKU 

2ELI VSEM OBČANOM 

M N O G O USPEHOV PRI GRADITVI 

SOCIALISTIČNEGA SISTEMA IN PRIPOROČA 

SVOJE KVALITETNE IZDELKE 

TOZD TOVARNA BARV, LAKOV IN UMETNIH SMOL KOLICEVO 
TOZD KEMIČNA TOVARNA DOMŽALE 
TOZD TKK TOVARNA KEMIČNIH IZDELKOV IN PROIZVODNJA 
KREDE SRPENICA 
Cenjenim potrošnikom priporočamo naše najnovejše premaze za 
široko potrošnjo: 
BONDEX — lazurni lak za zaščito in oplemenitenje lesa za raz

lične podnebne razmere; 
IDEAL extra — lak za lakiranje parketa In drugih lesenih 

predmetov; 
VIKEND lak In emajl — za pleskanje oken In drugih lesenih pred

metov izpostavljenih vremenskim vplivom; 
TESAROL export — univerzalni sintetični emajl za les In kovino; 
MOBIL speclal — kvalitetni sintetični premaz za avtomobile; 
HELIOPLAST EXTRA — disperzijska barva za pleskanje sten; 
MOZAIK — barva odporna na drgnjenje In pranje, za pleskanje 

sten' In lesenih predmetov. Z enkratnim nanosom dosežemo 
večbarvni izgled; 

DOMOPLAST — plastični omet, bel in obarvan, za pleskanje no
tranjih in zunanjih sten. 

Priporočamo tudi naše kvalitetne Izdelke za kovinsko predelo
valno industrijo, Industrijo pohištva, papirno In tekstilno Indu
strijo. 

TOSAMA 
DOMŽALE 

VSEM POSLOVNIM PRIJATELJEM, DELOVNIM 

KOLEKTIVOM IN OBČANOM, ČESTITAMO 

Z A PRAZNIK IN ŽELIMO M N O G O 

DELOVNIH USPEHOV 

Če želite biti oblečeni 
športno in elegantno 

nosite konfekcijo 
in pokrivala 

tovarne 
slamnikov in konfekcije 

»UNIVERSALE« 
Domžale 
Izdelki so iz klasičnih 
in modnih materialov 

v različnih barvah 
in velikostih 

ČESTITAMO Z A 

PRAZNIK 



ZA OBČINSKI PRAZNIK ČESTITAJO 
Opekarna Radomlje 
čestita za praznik In priporoča svoje 
izdelke: 

modularni blok, votlak 1,5, zidak, strop-
njake, monta 12 In monta 14 roletnik, 
ograjnlk. Cenjenim kupcem zagotavljamo 
kvaliteto, ugodne prodajne cene, kratek 
dobavni rok In po želji dostavo na grad
bišče 

Obrtna zadruga 

SLAMNIK Mengeš 

proizvaja In priporoča 
svoje izdelke 

MELODIJA MENGEŠ 
čestitamo za praznik. 

Proizvajamo glasbene 
Instrumente, zvočne notne 
table. 
Priporočamo svoje Izdelke 

> Kolektiv 
/ ^ s ^ ^ ^ K delovne organizacije 

S4Br »NAPREDEK« 
Domžale 

se priporoča za nakup vsakovrstnega po
tresnega blaga v svojih prodajalnah ši
rom občine 

SERVO MIHALJ 
IPK ZRENJANIN 
OLJARNA DOMŽALE 

čestitamo za praznik In priporočamo 
kvalitetna ledilna olja 

TOVARNA POZAMENTERIJE 

/ T ^ t O P l/) Pridružujemo se čestitkam ki priporočamo 
i / ^ V V I >w vse vrste tkane elastike, svileno in najlon 

i r elastiko, elastične in neelastične trakove, 
vrvice, trakove 

Mengeš 

> Kolektiv 
/ ^ s ^ ^ ^ K delovne organizacije 

S4Br »NAPREDEK« 
Domžale 

se priporoča za nakup vsakovrstnega po
tresnega blaga v svojih prodajalnah ši
rom občine 

SERVO MIHALJ 
IPK ZRENJANIN 
OLJARNA DOMŽALE 

čestitamo za praznik In priporočamo 
kvalitetna ledilna olja 

TAMIZ Mengeš 

Uredimo vam kvalitetno opremo za 
trgovske lokale, hotele in gostin
ske obrate. 

Se priporočamo 

EKSPLOATACIJA. 
PREDELAVA 
IN OPLEMENITENJI: 
NEKOVIN 

»TERMIT« 
DOMŽALE 
9PECIALIZIRANO PODJETJE 
ZA PROIZVODNJO 
LIVARSKEGA POMOŽNEGA 
MATERIALA 

> Kolektiv 
/ ^ s ^ ^ ^ K delovne organizacije 

S4Br »NAPREDEK« 
Domžale 

se priporoča za nakup vsakovrstnega po
tresnega blaga v svojih prodajalnah ši
rom občine 

SERVO MIHALJ 
IPK ZRENJANIN 
OLJARNA DOMŽALE 

čestitamo za praznik In priporočamo 
kvalitetna ledilna olja 

SLOVENIJALES 

Radomlje 

proizvaja žagan les, Jedilne 

In sedežne garniture 

Priporočamo proizvode 

ČEVUARSKO 
PODJETJE 
»MOJCA« 
LUKOVICA 

Priporoča svoje 
kvalitetne usluge 
In čestita 
za praznik 

•idrometa 

SLOVENIJALES 

Radomlje 

proizvaja žagan les, Jedilne 

In sedežne garniture 

Priporočamo proizvode 

ČEVUARSKO 
PODJETJE 
»MOJCA« 
LUKOVICA 

Priporoča svoje 
kvalitetne usluge 
In čestita 
za praznik 

KOVINSKO IN STROJNO 
PODJETJE MENGEŠ 

nudi svoje proizvode in kvalitetne usluge 

— 'Izdelava In montaža opreme za čistil 
ne naprave komunalnih In Industrij 
sklh odpadnih voda, 

— Izgradnja regionalnih vodovodov In 
črpališč, 

— preskrba s pitno vodo In odvajanje 
odpadnih voda skozi čistilno napravo 

AVTOSERVIS 
Domžale 

čestitamo za praznik 

Nudimo servisne usluge 
na vozilih VW, Volvo, 
popravljamo tudi vsa 
druga osebna vozila, 
tovornjake In avtobuse 

ZAVAROVALNICA 
»SAVA« 

Poslovna enota 
Mengeš 

Čestitamo za praznik 
in priporočamo svoje storitve 

KOVINSKO IN STROJNO 
PODJETJE MENGEŠ 

nudi svoje proizvode in kvalitetne usluge 

— 'Izdelava In montaža opreme za čistil 
ne naprave komunalnih In Industrij 
sklh odpadnih voda, 

— Izgradnja regionalnih vodovodov In 
črpališč, 

— preskrba s pitno vodo In odvajanje 
odpadnih voda skozi čistilno napravo 

GOZDNO 
GOSPODARSTVO 
Domžale 

O b č a n o m čest i tamo za praznik 

KOMUNALNO 
GOSPODARSTVO 
Mengeš 

Pr iporočamo svoje usluge 



ZA OBČINSKI PRAZNIK ČESTITAJO 

Papirnica 
Ko icevo 

POŠTA DOMŽALE 

I z d e l u j e m o : 
raznovrstne papirje, 
navadne in specialne 
lepenke, 
več vrst sestavljenih 
kartonov, 
zlasti s premazom 
oplemenitene kartone 
za grafično embalažo 

TOVARNA 
KOVČKOV 
IN 
USNJENIH 
IZDELKOV 
DOMŽALE 

S SVOJIMI TOZD: 

I« 
71 

BIRO 71 — Domžale 
Ljubljanska cesta 110 a 

PODJETJE ZA PROJEKTIRANJE 
IN URBANIZEM, STAVBNA ZEMLJIŠČA, 
STANOVANJSKO GOSPODARSTVO 
IN ENGINEERING 
PRIPOROČA SVOJE STORITVE 

IZVOZNO-UVOZNO 

PODJETJE 

SEMESADIKE 
MENGEŠ 

z delovišči 

Semenarno in 
Drevesnico Mengeš 
Drevesnico v Radvanju 
pri Mariboru In 
Drevesnico v TiSnrYi 
pri Murski Soboti 
nudi gozdno seme, sadike za 
pogozdovanje in okrasne nasa
de ter storže za okras In se 
prJporoča 

— Galanterija 

— Usnjarna 

— Inšt i tut za usnjarstvo 

— Maloprodaja 

Proizvodni program: 

Damske torbice, potovalne torbe, kovčki, aktovke, mape, 
pasovi, drobna galanterija, rokavice, izdelki iz reptilij 
Vrhnje usnje in usnjena podloga 
Usnjarska pomožna sredstva In sredstva za nego čevljev 

EMONA 
TOZD Kmetijska kooperacija 

s poslovalnicami kmetijskega reproma-

teriala v Domžalah, Moravčah, Lukovici 

in Blagovici se priporoča in čestita za 

praznik. 

Tovarna filca 
MENGEŠ 

Izdelujemo in prodajamo tehnične In iglaste fllce, ter 
sodobne talne obloge za pode. 
Delovni kolektiv čestita vsem občanom za praznik 

Živilski kombinat 

»ŽITO« LJUBLJANA 
POSLOVNA ENOTA DOMŽALE 

ČESTITAMO ZA PRAZNIK 

»MLINOSTROJ« 
TOVARNA STROJEV 

DOMŽALE 

VSEM OBČANOM ČESTITAMO 

ZA PRAZNIK 

Komunalno 
podjetje 
Domžale 

Priporoča svoje storitve 

Kolektiv čestita 
za praznik 


